
Üç dönem başkanlık yapan İspatlı Muhtarı Hasan Yüksel'e 20 oy fark atarak,
başkanlığa seçilen Aliefendi Muhtarı Rüştü Vural, "Bize oy veren ve vermeyen
tüm muhtarlarımızı kucaklayacağız. Sandıkta kaybeden olmadı, kazanan
muhtarlarımız oldu. Bundan sonra birlik ve beraberlik içinde derneği el ele ve-
rerek, Alanya'nın en çok çalışan STK'sı haline getireceğiz. Bunun içinde ne söz

verdiysek azını değil tam aksine fazlasını yapacağız" dedi.                     4’TE
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MECLİSTEN
NOTLAR

 Sanayicilere 125 milyon 400
bin TL borç ödedik. 
 SGK'ya 90 milyon TL borç

ödedik, 6 milyon 800 bin TL bor-
cumuz kaldı 

 37 milyon TL kıdem taz-
minatı vardı, 17 milyon
TL’sini ödedik. 
Çay Bahçesi’ni top-
lamda 26 milyon
TL’ye mal ettik, 2
milyon TL borcu-
muz kaldı. 
 Ruhsat alım sü-

resi 30 Nisan'a
kadar uzatıldı
 Dar gelirliye
destek 2 bin TL'ye
yükseldi 

Tarım ve Orman Bakanlığı'nda Balıkçı Barına-
ğı'na ilişkin yapılan toplantıya ilişkin belediye
meclisini bilgilendiren Özçelik, "Balıkçı Barı-
nağı, Balıkçılar Kooperatifi'ne verilsin veya
ihale edilsin. Eskiden olduğu gibi barınağın
tüm geliri kooperatifin olsun" dedi.  

"TOP BALIKÇILARDA"
Özçelik, "Kooperatif Yöneti-
mi ile o bölgenin so-
runlarını çözmek için
yetki protokolü imza-
layalım dedik. Ba-
kanlıkta bu proto-
kolü kabul etme
sözü verdi. Deyim
yerindeyse artık
top Kooperatif
Yönetimi'nde. Ba-
lıkçılar kabul
ederse sorun-
lardan kurtulu-
ruz" diye ko-
nuştu.      4’TE

BARINAĞA YAPICI TEKLİF
Başkan Özçelik, Tarım ve Orman Bakanlığı'na, "Balıkçı Barınağı'nı kooperatife verin. Kooperatif ile protokol imzalayıp,
bu bölgenin sorunlarını belediye olarak çözelim. Barınağın tüm geliri yine kooperatif alsın" diyerek teklifte bulundu.

Kırsal mahallelerde okullara öncelik verilen projeden yüz-
lerce öğrencinin faydalanması hedefleniyor. Proje kapsa-
mında Kültür kafeye gelen öğrenciler aynı zamanda akıl ve
zeka oyunları oynayabilecek, kitap okuyabilecek ve sosyal be-

cerilerini geliştirme fırsatı bulacak. Başkan Mehmet Ali Yıl-
maz, "Tüm okulları bu projeye dahil edip, her bir öğrencimi-

ze ulaşmayı arzuluyoruz. Hep birlikte daha güçlü bir top-
lum inşa etmek için, tüm halkımızı bu güzel projeye des-
tek olmaya davet ediyoruz” dedi.                          7’DE

Gazipaşa'da örnek proje
Gazipaşa Belediyesi, hayırsever vatandaşlarının yoğun talebi
ile Kültür Kafede 'Askıda Yemek' uygulamasını hayata geçirdi

Muhtarlar 'Değişim' dedi 
Alanya Muhtarlar Derneği 3. Olağan Genel Kurulu'nda 101 oy-
dan 59'unu alan Aliefendi Muhtarı Rüştü Vural başkanlığa seçildi 

Rüştü Vural

İŞTE YENİ YÖNETİM 
Rüştü Vural
Kerim Şen

Ahmet Sönmez

Serap Neğiş
Fettah Öztürk 

Osman Tarık Özçelik Mehmet Ali Yılmaz

Güçlü TL…
 2’DE

Cengiz TOPÇU

Başhekim Ahmet Emre Uysal, "Hastanemiz bünye-
sinde hastalarımızın memnuniyetini en üst saf-

hada tutmaya, onların ihtiyaçlarına karşılık
vermeye devam ediyoruz. Aralık ayında 5 uz-
man hekimi kadromuza dahil ettik. Bu uz-
manlardan 2 tanesi Endodonti Bölümü-

müzde olmak üzere hizmet vermeye de-
vam ediyor. Her geçen gün kadro-
muzu genişletiyoruz" dedi.  5’TE

Rekor hizmet
Alanya Ağız ve Diş
Sağlığı Merkezi'nde
2023 yılında 194 bin
175 hastaya, 2024 yı-
lında ise 200 bin has-
taya hizmet verildi 

Corendon Alanyaspor, Ziraat Türki-
ye Kupası A Grubu'ndaki ilk maçın-
da bugün saat 18.00'da Papara Park
Stadı'nda Trabzonspor ile karşı kar-
şıya gelecek. Atilla Karaoğlan'ın yö-
neteceği maçta Turuncu-Yeşilliler
galibiyet ile ayrılmak istiyor.   11’DE

Kupada ilk randevu

Türkiye genelinde 150 mil-
yon avokado üretim hedefi
belirlediklerini ve bu hedefe Ni-
san ayı sonuna kadar ulaşma-
yı planladıklarını ifade eden
Alanya Avokado Üreticileri Bir-
liği Başkanı Hilmi Sevilgen, "Şu
anda 100 milyon hedefimize
doğru ilerliyoruz. Alanya, Ga-
zipaşa ve Anamur'ta Torosların
eteklerinde üretim alanları-
mız sınırlı" dedi.                5’TE

'Hedef 
150 milyon 

üretim'

'Pahalılık cep yakıyor'
Alanya'da bir kafede bir dilim
ve iki kahveye 900 TL ücret
alındığını söyleyen Zafer Par-
tisi İlçe Başkanı Tahsin Biner,

"Kiralar yüksek ama
bu kiraları ürün-
lere yansıtmaları
normal değil. Bu

soruna işletmeci-
ler çözüm bulmalı

yoksa müşteri
bulamazlar"
dedi.    5’TE

Biner

Uysal

DENETİM KURULU ASİL 
Hayri Yıldırım
İsmail Kızılışık
Kadir Zararsız



Denizdeki, biyolojik çeşitliliğe
ve balıkçıların araçlarına za-
rar veren balon balığının eko-

sistemdeki yoğunluğunu azaltmak
için Tarım ve Orman Bakanlığı
2020 yılında balon balığı avcılığını

destek kapsamına aldı. Uygula-
mayla balıkçılar yakaladık-
ları  balon balıklarını İlçe
Tarım ve Orman Mü-
dürlüğü’nün belirlediği
yerlere teslim ediyor-
lar. Bu kapsamda ba-
lıkçılara balon balığı
avını desteklemek

amacıyla ödemeleri gerçekleş-
tiriyorlar. 2024 yılında  Alan-
ya’da balon balığı avlayan 7 ba-
lıkçıya 80 bin 60 lira ödendi. 7
balıkçı toplamda 3 bin 581 adet
balon balığı avladı. 

"YOK OLANA KADAR
MÜCADELEYE 

DEVAM"

Konuyla ilgili açıklamalarda bulu-
nan Alanya İlçe Tarım ve Orman
Müdürü Mehmet Rüzgar,” Balon

balığı popülasyonunu ciddi şekilde
azalttık. Önceki senelerde 10 binin
üzerinde balon balığı yakalanırken
bunu 3 binlere kadar düşürdük. Ba-
kanlığın verdiği desteklerle bu tür
tamamen yok olana kadar müca-
deleye devam edeceğiz. 2025 yılın-
da da destek ödemeleri artacak”
dedi.  (SABİHA TATLIYER)

Alanya Ağız ve Diş Sağlığı
Merkezi her geçen yıl hiz-
met ağını genişletmeye de-
vam ediyor. İlçedeki  has-

taların problemlerini ve
sıkıntılarını çözmek adı-

na uzman hekimlerle
yoğun mesai içerisin-

de olan Alanya Ağız
ve Diş Sağlığı Mer-
kezi Başhekimi Ah-
met Emre Uysal
2023 yılı içerisinde
194 bin 175 has-
taya 2024 yılında
ise 200 bin hastaya

hizmet verdiklerini açıkladı. Baş-
hekim Uysal, “Her geçen gün
kadromuzu genişletmeye, hızlı ve
aktif bir şekilde sağlık hizmeti
sunmaya aralıksız devam ediyo-
ruz” dedi.

605 BİN 
POLİKLİNİK 

HİZMETİ

Merkezde 2023 yılında 194 bin
175 hastaya 592 bin 501 tedavi iş-
lemi uygulandı. 2024 yılında 200
bin hastaya hizmet verildi. 605 bin

poliklinik hizmeti sağlandı. Aralık
ayında kuruma 2’si Endodonti
Uzmanı olmak üzere 5 uzman he-
kim daha hastane kadrosuna da-
hil edildi.

5 UZMAN HEKİM
DAHA KADROYA

ALINDI

Başhekim Uysal Alanya Postası
Gazetesi okurları için şu bilgileri
paylaştı; “ Hastanemiz bünyesin-
de hastalarımızın memnuniyetini
en üst safhada tutmaya, onların ih-

tiyaçlarına karşılık vermeye devam
ediyoruz. Aralık ayında 5 uzman
hekimi kadromuza ekledik. Bu
uzmanlardan 2 tanesi Endodonti
Bölümümüzde olmak üzere hiz-
met vermeye devam ediyor. Ba-
kanlığımız ile yapılan görüşmeler
neticesinde merkezimize son sis-

tem cihaz teminlerimiz ve bu yön-
de çalışmalarımız hızla devam edi-
yor. Her geçen gün kadromuzu ge-
nişletmeye, hızlı ve aktif bir şekilde
sağlık hizmeti sunmaya aralıksız
devam ediyoruz ve edeceğiz. Tüm
halkımıza sağlıklı bir yıl diliyoruz”
dedi.  (SABİHA TATLIYER)
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Ülkemiz ve bölgemizin, dö-
viz girdisi sağlaması ve is-
tihdam yaratma gibi kat-

kıları dolayısıyla önemli bir yere sa-
hip olması açısından Turizm sektörü
bölgesel anlamda her zaman gün-
demimizin üst sıralarını meşgul et-
miştir. Aslında bu ilginin ulusal an-
lamda da daha sık gündeme gelme-
si ve ulusal medya kanallarında da
kendine daha fazla yer bulması ge-
rekmektedir.

Gelirlerin döviz cinsinden olması

o ülkede uygulanan kur politikaları
ve ekonomik göstergelerinde talep
üzerinde etkisi sektörde diğer ülke-
lerle olan rekabetimizi de olumlu
veya olumsuz etkilemektedir.  

Genel geçer kural döviz kurların-
daki azalmanın talebi arttırdığı art-
manın da talebi olumsuz etkilediği
yıllar içinde gördüklerimizdir. Sık sık
dalgalanma yaşayan kurların gelen
misafir içinde ülke ile ilgili olumsuz
etkisini görmemiz mümkün olmak-
tadır. Bu aynı zamanda orta ve üst

gelirli gruplarında çok tercih ettiği
bir durum değildir.

Yapılan araştırmalar bundan
sonraki yıllarda gelen misafirlerin ta-
lebini üç ana faktörün etkileyeceğini
göstermektedir.

**Gidilen yerlerde uygula-
nan çevre politikaları…
**Gidilen yerlerin ekonomik

istikrarı…
**Gidilen yerlerin alt ve üst

yapılarının durumları…
Bunları her biri ayrı ayrı incelen-

mesi ve oluşturulacak turizm politi-
kalarında üstünde ısrarla durulması
gereken unsurlardır. 

Son birkaç yıldır TL’sinin güçlen-
mesi ancak maliyetlerinde kontrol
altına alınması ile uzun dönemde
sektörün ekonomiye olan katkısını
arttıracaktır. Aksi takdirde sürekli
pahalı hale gelen bir ülke olmak ka-

çınılmazdır ve bu turizm gelirlerinde
gelen kişi ile doğru orantılı bir katkı
sunmayacaktır. Bu aynı zamanda
zaman içerisinde talebinde olumsuz
etkilenmesine yol açacaktır.

TL’nin aşırı güçlenmesi ve mali-
yetlerin bunun üzerinde artması
sektör paydaşlarının da ticari riskle-
rini arttırmaktadır. Şu anda sektö-
rün sürdürülebilir büyümesinin
önündeki en büyük engeldir. 

Uygulanan ekonomik politikalar-
da sektör pozitif ayrımcılığı yarattığı
ekonomik katkı ile hak etmektedir
ve cesaretlendirici teşvikleri kamu
yönetiminden beklemektedir. 

Güçlü TL…

"ALANYA'YA 
DESTEK VERMEK

BOYNUMUZUN
BORCU"

ALSİAD Başkanı Emrah Cezi-

roğlu, ziyaretten duyduğu mem-
nuniyeti dile getirerek, "Vekilimiz
Aykut Kaya, daha önce Anka-
ra’da gerçekleştirdiğimiz te-
maslarda bizlere büyük destek
verdi. Kendisine çok teşekkür
ederiz. ALSİAD olarak, Alan-
ya’nın her türlü sorunu ile ilgi-
lenmek bizim boynumuzun bor-

cudur. Bu yüzden her
platformda ilçemizle
ilgili sorunları ve çö-
züm önerilerini dile
getiriyor ve getirmeye
devam edeceğiz” ifa-
delerini kullandı.

"ZORLUK-
LARIN 

ÜSTESİNDEN 
GELECEĞİZ"

Cumhuriyet Halk Parti-
si Milletvekili Aykut
Kaya ise,"Alanyalı iş in-
sanlarıyla bir arada ol-
mak, onlarla fikir alış-
verişinde bulunmak
gerçekten çok değerli.
Bu zor süreçte, hep
birlikte birbirimize ke-
netlenerek karşılaştı-
ğımız sorunlara göğüs
gereceğiz. Alanya için
gece gündüz yanların-
da olacağım ve her za-
man destek verece-
ğim" dedi.  (HABER
MERKEZİ)

Alanya’da SMA Tip 1 hastası Burçe Bebek için
devam eden seferberliğe bir destek de Alan-
ya Belediyesi Hanife Cebeci Kreş ve Çocuk

Akademisi’nden geldi. Mahmutlar Mahallesi’nde hiz-
met veren kreşin öğretmenleri, beşinci sınıf öğ-
rencileri ile birlikte
Mahmutlar Salı Paza-
rı girişinde stant açtılar.
Pişi ve ayran satan mi-
nik öğrenciler tüm ge-
liri Burçe Bebek’e des-
tek kampanyasına ba-
ğışlayacaklar. Öğrenci-
leri, Belediye Başkan
Danışmanı Faruk Ko-
nukçu ve Belediye Sos-
yal Yardım İşleri Mü-
dürü Hüseyin Doğan ziyaret ederek kampanyaya ver-
dikleri destek için teşekkür etti. 

"HEP BİRLİKTE 
BAŞARACAĞIZ"

Belediye Başkan Danışmanı Faruk Konukçu tüm
vatandaşları kampanyaya destek olmaya davet ede-
rek, “Mahmutlar Kreş ve Çocuk Akademimizde-
ki çocuklarımızla beraber burada pişi ayran satı-
şı yaptık. Amacımız Burçe Bebek’in kampanyası-
na katkıda bulunmak. Şu ana kadar bütün Mah-
mutlar halkı, büyük bir katılımla bizlere destek ver-
di. Çocuklarımızın Burçe Bebek’in iyileşme süre-
cine aktif katkı yapmaları, onunla duygusal bir bağ
kurmaları ve bu süreçte emek vermeleri çok gü-
zel. Amacımız zaten bu sürecin öznesi olmaları.
Biz inanıyoruz ki, hep birlikte başaracağız" dedi. 

 (ALANYA BELEDİYESİ / BÜLTEN)

Diş tedavisinde rekor hizmet
Alanya Ağız ve Diş Sağlığı Mer-
kezi 2024 yılında yeni bir reko-
ra imza attı. 2024 yılı içinde
merkez 200 bin hastaya hizmet
verdi. Aynı zamanda merkez
2024 yılı aralık ayında uzman
kadrosunu genişleterek 5 yeni
hekimi daha bünyesine kattı.

Emre Uysal

Kaya'dan
ALSİAD'a ziyaret
Cumhuriyet Halk Partisi Antalya Milletvekili Aykut
Kaya, Alanya Sanayici ve İş İnsanları Derneği (AL-
SİAD)’ı ziyaret etti. Ziyaret sırasında Kaya, Alan-
yalı iş insanlarıyla görüş alışverişinde bulunarak,
ilçedeki ekonomik gelişim ve iş dünyasının
sorunlarına yönelik fikir alışverişinde bulundu.

Balon balığı ile mücadele sürüyor
Alanya’da zehriyle öldüren, kuvvetli çenesiyle balıkçıların mal-
zemesine zarar veren balon balığının popülasyonunun azaltılması
amacıyla desteklenen avcılık faaliyeti kapsamında 2024 yılında
3 bin 581 balon balığı 7 balıkçı tarafından yakalandı. Balon balı-
ğı avcılarına destek kapsamında 80 bin 60 TL ödeme yapıldı. 

Mehmet Rüzgar

Miniklerde Burçe'ye destek sürüyor
Alanya Belediyesi Hanife Cebeci Kreş ve Çocuk Akademisi öğretmenleri ve öğrencileri, SMA hastası Bur-
çe Bebek’e destek olmak için Mahmutlar Salı Pazarı’nda pişi ve ayran satarak kampanyaya katkı sağladı.
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Alanya İlçe Jandarma Ko-
mutanlığı tarafından genel
trafik uygulaması yapıldı.

Yapılan uygulamalarda 521 araç
kontrol edilerek 57 araca 420

bin 338 TL cezai işlem uygu-
landı. Denetimlerde 10 araç
trafikten men edilirken, 2 araç
ve 1 şahıs yakalandı.  (SABİHA
TATLIYER)

Türkiye’deki turistik amaçlı
gecelemenin yüzde 45’inin
Antalya’da gerçekleştiğine

işaret eden Hacısüleyman, konuy-
la ilgili olarak şunları söyledi: 
“Kültür ve Turizm Bakanlığı verile-
rine göre, kişi başı 950 dolar civa-
rında gelirimiz var. Türkiye’de yıllık
toplam geceleme sayısı 205 milyon.
Bunun 93 milyon gecelemesi An-
talya’da gerçekleşiyor. Yani, Türki-

ye’de yapılan gecelemenin yüzde 45’i
Antalya’da gerçekleşiyor. Bu, bü-
tün gelirlerin yüzde 45’ini biz kaza-
nıyoruz demek değil. Çünkü, bazı
kongre ve fuar şehirlerinde turizm
gelirleri, bu bahsedilen rakamların
2 buçuk katı olabiliyor. Yani, biz An-
talya’yı çok daha iyi bir fuar ve kon-
gre merkezi yapabilirsek gelirlerimiz
yaklaşık 2 buçuk kat artacak de-
mektir. Bizim turizmimiz daha çok

dinlenme, yaz turizmi. İklime bağlı
bir turizm çeşidi yapıyoruz.

“VERGİNİN YARISI
BELEDİYELERE 
BIRAKILMALI"

Antalya hizmet ihracatında
önemli bir hacim yaratıyor. Ko-
naklama Vergisi üretiyoruz. Her

konaklamadan fatura bedelinin
yüzde 2’si Konaklama Vergisi
olarak merkezi bütçemize gidi-
yor. Bizim temmuz, ağustos ay-
larında yaklaşık 3’er milyon kişi
ilave bir nüfusumuz oluyor. Tu-
rizmin buraya getirdiği bir yük
var. Şehrimize gelen 17 buçuk
milyon kişi tüketim yapıyor. Su,
enerji kullanıyor, ticaretimizi
geliştiriyor ama belediyelerimize
de daha fazla iş yapma gereği do-
ğuyor. Daha fazla personel is-
tihdam etmeleri gerekiyor. Daha
fazla iş makinesi kullanmak zo-
rundalar. Temiz bir şehir olmak
istiyoruz. Yolları süpürecek daha
fazla makineye, çöp kamyonla-
rına ihtiyaçları oluyor. Dolayısıyla
Konaklama Vergisi’nin yüzde
50’si yerel yönetimlere bırakıl-
malı. Çünkü, konaklamanın ge-
tirdiği bir yük var. Yarısını bele-
diyelerimize aktarmak suretiyle
o yükü karşılama imkanını ya-
ratmamız gerekiyor diye düşü-
nüyorum.” 
 (ATSO BASIN BÜLTENİ)

P
olis tarafından “Kasten öldür-
me, kasten yaralama, cinsel
suçlar, yağma, hırsızlık ve do-

landırıcılık” suçları başta olmak üze-
re meydana gelen asayiş olayları, uy-
gulamalar ve denetimlerde 186 bin
531 şahıs hakkında sorgulama ya-
pılırken, 385’i aranan şahıs olmak üze-
re bin 569 şahıs yakalandı. Adli ma-
kamlara sevk edilen 178 şüpheli tu-
tuklanarak cezaevine gönderildi.
Uygulamalarda ayrıca 30 bin 828 oto-
mobil/motosiklet incelenirken çalıntı, hacizli, yakalama-
lı 15 otomobil/motosiklet bulundu. 152 geçici konaklama
yeri ile 50 kiralık araç firmasının da kontrol edildiği ça-
lışmalarda 2 işletmeye idari yaptırım kararı uygulandı.
"Kumar Oynanması İçin Yer ve İmkan Sağlama" suçu
kapsamında 7 adli olayda 29 şahsa idari işlem yapı-
lırken “Kabahatler Kanunu” kapsamında 153 şahsa ida-
ri paracı cezası uygulandı. Yapılan çalışmalar sırasında
57 adet ateşli silah, 282 adet fişek, tüfek kartuşu, 9 adet
kesici alet, 195 bin Türk lirası, 87 gram sahte altın ile
dijital materyaller ele geçirildi.  (İHA)

Kaza Karakocalı Mahallesi’nde meydana
geldi. Henüz plakası ve sürücüsü öğ-
renilemeyen motosiklet ile sürücüsü öğ-

renilemeyen otomobil çarpıştı. Çarpışmanın
şiddetiyle motosiklet sürücüsü asfalta savru-
larak yaralandı. Kazayı gören çevredeki va-
tandaşlar durumu 112 Acil Çağrı Merkezi’ne
bildirdi. İhbar üzerine bölgeye ambulans ve
jandarma sevk edildi. Sağlık ekiplerinin ilk mü-
dahalesinin ardından motosiklet sürücüsü
hastaneye kaldırıldı. Jandarma kazayla ilgili in-
celeme başlattı.  (ÖZGÜR YILMAZ)

Antalya Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve
Organize Suçlarla Mücadele (KOM)
Şube Müdürlüğü tarafından il genelinde

yapılan çalışmalarda binlerce şişe kaçak içki ve
çok miktarda makaron ele geçirilirken 9 şüp-
heli hakkında işlem yapıldı. Kepez, Muratpa-
şa, Alanya ve Manavgat ilçelerinde yapılan ça-
lışmalarda 289 bin 680 adet boş ve dolu ma-
karon ile 26 bin 14 şişe kaçak içki, 509 kilogram
kaçak tütün ele geçirildi.  (İHA)

Jandarmanın
uygulamasında

ceza yağdı
Jandarmanın yaptığı genel trafik
uygulamasında 57 araca 420 bin
338 TL ceza yazıldı. Denetimler-
de 10 araç trafikten men edilirken,
2 araç ve 1 şahıs yakalandı.

26 bin şişe sahte alkol ele geçirildi
Antalya'da polisin son 1 hafta
içinde yaptığı çalışmalarda 26
bin şişe kaçak içki ve çok mik-
tarda makaron ele geçirildi.

'Konaklama Vergisi'nin yarısı belediyelere verilmeli'
Turistlerin geldikleri destinasyonlar için önemli bir yük oluşturduğunu hatırlatan ATSO Başkanı Yusuf Hacısüleyman,
bu nedenle alınan konaklama vergisinin yarısının hizmet veren belediyelere bırakılması gerektiğini söyledi.

Motosiklet ve
otomobil çarpıştı

Direksiyon hakimiyetini kaybe-
den otomobil ile motosikletin
çarpışması sonucu meydana
gelen kazada 1 kişi yaralandı. 

Alanya İncekum Jandarma Karakol Komutanlığı ta-
rafından Avsallar-Türkler-Okurcalar ve İncekum
Mahallelerinde bulunan okullar ve çevrelerinde

devriye denetimleri yapıldı. Yapılan denetimlerde okul
çevrelerinde devriye atılarak öğrencilerin güvenli şekilde
okula gitmeleri sağlanırken, herhangi bir olumsuzluğa
ise rastlanılmadı.  (HABER MERKEZİ)

Asayiş Şube Müdürlüğü ekipleri Muratpaşa ilçe-
sindeki kuyumcuların sahte altın satışı yapan ki-
şilerce dolandırıldığı ihbarı üzerine harekete geç-

ti. Yapılan çalışmada şüphelilerin S.K., A.E.K. ve M.Ç.
olduğu belirlendi. Kaldıkları otel odasında yakalanan
şüphelilerin 7 farklı kuyumcuya toplam 60 bin TL kar-
şılığında sahte gram altın sattıkları tespit edildi. Ya-
pılan aramalarda; 195 bin TL ve 87 gram sahte altın,
cep telefonları ile dijital materyaller ele geçirildi. Do-
landırıcılık suçundan adli makamlara sevk edilen 3
şüpheli çıkarıldıkları mahkemece tutuklandı.  (İHA)

Okul çevreleri denetimde

Sahte altınla kuyumcuları dolandırdılar
Antalya'da 7 farklı kuyumcuya toplam 60 bin TL
değerinde sahte gram altın sattıkları tespit edi-
len 3 şüpheli, çıkarıldıkları mahkemece tutuklandı.

1 haftada 178 kişi tutuklandı
Antalya il genelinde son 1 hafta içinde Emniyet Mü-
dürlüğü ekipleri tarafından yapılan çamışmalar-
da yakalanan şahıslardan 178 'i tutuklandı.
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Alanya Belediye Başkanı Osman
Tarık Özçelik, Ocak Ayı Olağan
Meclis Toplantısı’nı, “2025 yılının

ilk, bu binadaki son meclis toplantısı-
na hepiniz hoş geldiniz” diyerek açtı.
Ankara’da yapılan ve Alanya İskelesi’ni
yakından ilgilendiren toplantı hakkın-
da açıklama yapan Başkan Özçelik,
“Bütün Alanya’mızın merakla beklediği
Balıkçılar Barınağı ile ilgili toplantı
Ankara’da gerçekleşti. Bu toplantıyı; Sa-
yın Tarım ve Orman Bakan Yardımcı-
sı, Sayın Eski Dışişleri Bakanı Mevlüt
Çavuşoğlu, Sayın Kaymakamımız, Sa-
yın AK Parti İlçe Başkanı, bakanlıkların
üst düzey genel müdürleri ve Balıkçı-
lar Kooperatifi’ni temsilen Başkan Sa-
yın Kerim Balıktay’ın birlikteliği ile
yaptık. Toplantıda çeşitli formüller
üzerinde duruldu. Belediye Başkanı ola-
rak kendi fikirlerimi belirttim. Cennet
Alanya’mızın böyle bir problemle kar-
şı karşıya kaldığını ve bu problemi bir
an an önce çözebilmemiz gerektiğini
söyledim. Balıkçılar Kooperatifi’nin
tüm haklarının korunması için kirala-
manın ya da ihale açmanın kooperati-
fe verilmesini talep ettim. Ancak, Alan-
ya Belediyesi kooperatif ile bir protokol
imzalasın, bu çerçevede limanda ya-
pılması gereken tüm tamir, bakım, te-
mizlik ve imar gibi resmi işlemlerin ta-
mamının Alanya Belediyesi tarafın-
dan yapılmasına izin verilmesini iste-
dim. Bunu yaparken de tüm maliyetleri,
Alanya Belediyesi’nin karşılamasını
kabul ettiğimizi belirttim. Kısacası son
talebimiz, ‘Balıkçı Barınağı tüm yasal
hakları ile Balıkçılar Kooperatifi’ne ki-
raya verilsin, tüm resmi işlemleri de
aramızdaki protokol ile Belediye yapsın’
dedim. Sayın Bakan Yardımcısı daha

önce kabul etmedik-
leri bu tür proto-

kolleri kabul
edeceğini be-
yan etti. Çö-
züm nokta-
sında çok
önemli bir

yere geldik. Bu
konuda hem

Bakan Yardım-
cımıza hem de

Mevlüt

Çavuşoğlu’na çok teşekkür ediyorum.
Alanya deyimiyle; artık top Alanya Ba-
lıkçılar Kooperatifi’nde. Eğer koopera-
tif bunu kabul ederse, Alanya Belediyesi
olarak kooperatifin elde ettiği hiçbir ge-
lire talip olmayacağız. Toplantı genel ola-
rak yapıcı bir ortamda geçti. Önümüz-
deki günlerde Kooperatif Başkanı ve tüm
üyelerinin katılımıyla Kaymakam Bey’in
önderliğinde bir toplantı düzenlemek is-
tiyoruz. Belli bir çözüm noktasında uz-
laşacağımızı düşünüyorum. Buradan
umarım olumlu bir sonuç çıkar, proto-
kolü yapar ve Alanya’yı büyük bir prob-
lemden kurtarırız” ifadelerini kullandı. 

"2024 YILINDA 
ALANYA BELEDİYESİ 

HİÇBİR ARSASINI 
SATMADI"

Geride kalan 2024 yılının bilançosu ile
ilgili meclis üyelerini ve kamuoyunu bil-
gilendiren Başkan Özçelik, “2024 yılı-
nın bütçesi 4 milyar 605 milyon lira ola-
rak yapılmış. Bu bütçede 2 milyar 800
milyon lira gelir hedeflenmiş, 1 milyar
805 milyon lira açık bütçe ya da arsa sa-
tışı yazılmış. 2024 yılında, 3 milyar 750
milyon 542 bin lira bütçe gerçekleştir-
dik. Gelirimiz, 3 milyar 405 milyon lira
oldu. Bütçe açığımız 345 milyon TL’de
kaldı. Bu rakamlar henüz gelmeyen fa-
turalar dolayısıyla az miktar değişe-
cektir. En başta belirlenen 1 milyar 805
milyon lira bütçe açığının, 605 milyon
lirasını gelir artışıyla kapattık. 805 mil-
yon lirayı çok gerekli olmayan ihalele-
ri iptal ederek kapattık. Yani, açık büt-
çemizin 1 milyar 460 milyonluk kısmını
kapatmış olduk. Arsa satışı ile yapaca-
ğımız hesap kapatma işlemlerini yap-
madık. 2024 yılı itibariyle Alanya Bele-
diyesi hiçbir arsasını satmamıştır" dedi.

"SANAYİ 
BÖLGELERİNE 

BORÇ AZALIYOR"

Alanya Belediyesi’nin sanayilere olan
borcunu azaltmaya başladıklarını kay-
deden Başkan Özçelik, “31 Mart’ta gör-
evi devraldığımızda Ankara, Antalya ve
Alanya gibi yerlerdeki sanayi bölgele-
rinde borçlarımızdan dolayı birçok
aracımızı alamamıştık. 2023 yılından
2024 yılına sanayi esnafına 30 mil-
yon lira borç devredilmiş. 2024 yı-
lında ise bizim idaremizde 122
milyon liralık hizmet alınmış. İki-
sinin toplamı 151 milyon 746 bin

lira. Biz, bu dönemde sanayi es-
nafına 125 milyon 400 bin lira
para ödemişiz. 1 Ocak 2024’ten
31 Aralık’a kadar olan harcama-
ları ödemiş, geçmişten kalan
borcun küçük bir kısmını da ka-
patmışız. 31 Aralık 2024’ten

2025’e devreden borcu-

muz 26 milyon liradır" diye konuştu. 

"SGK’YA 6 MİLYON 
800 BİN LİRA 

BORCUMUZ KALDI"

Alanya Belediyesi’nin piyasaya ve resmi
kurumlara olan borçlarını da azalttıkla-
rını belirten Başkan Özçelik, “Belediye-
mizin 31 Mart itibariyle piyasaya 704 mil-
yon lira borcu vardı. 31 Aralık 2024’te biz
bu borcu 597 milyon liraya indirdik. Bor-
cumuzu 106 milyon liraya indirdik. Bu,
piyasaya olan borçlardır. Sanayi, kıdem
tazminatları, müteahhitlerin hakedişle-
ri ve Belediye’ye yapılan mal alımları gibi.
Bu arada yüzde 50 enflasyonu lütfen göz
ardı etmeyin ve pek çok yatırım yaptığı-
mız da belirteyim. 2024 yılında yapmış
olduğumuz ihalelerin tamamının para-
sını günü gününe ödeyebiliyoruz. Bunun
karşılığında da reel fiyatlarla ihale yapı-
yoruz. 2024 yılı içerisinde oluşan Bele-
diyenin vergi borcu 330 milyon TL. Bu-
nun 90 milyon TL’sini ödedik ve borcu-
muzu 240 milyon liraya indirdik. Mali-
ye ile borcu yapılandırmak üzere arsa de-
ğişim işine girdik ama o borcu da indir-
dik. 2024 yılı içerisinde Belediye’mizden
SGK’ya 96 milyon 800 bin lira prim bor-
cu üretilmiş, 90 milyonunu ödedik.
SGK’ya 6 milyon 800 bin lira borcumuz
kaldı. Ayrıca su şirketimizin de borçlarını
büyük oranda bitirdik" dedi.

"EMEKLİ OLAN 
ARKADAŞLARIMIZI 

AYLARCA 
BEKLETMİYORUZ"

Belediye personel sayısının azaldığını ve
emekli olanların aylarca bekletilmedi-
ğini söyleyen Başkan Özçelik, “31
Mart’ta devraldığımızda Alanya Bele-
diyesi’nin maaş ödediği personel sayı-
sı 2 bin 847’ydi. Sıkıntılı olanlar hariç
hiç işçi çıkarmadık. Personel sayımızı
2 bin 630’a indik. 217 kişi, emekliliği ge-
lenler ve sıkıntılı arkadaşlarımızın işten
çıkması ile azalmış oldu. Emekli olan
arkadaşlarımızdan Aralık ayı içerisin-
de 30 milyon lira kıdem tazminatı da
geldi. Yani en başta söylediğim borcun
30 milyon TL’si son bir ayda oluşan
borç. Ondan önce yıl içinde 37 milyon
TL kıdem tazminatı borcu oluşmuştu.
Bunun 17 milyon TL’sini ödedik. Tak-
sit taksit ödeyerek hem kendimizi kont-
rol ediyor hem de emekliliği hak eden
arkadaşlarımızı aylarca bekletmiyo-
ruz" şeklinde konuştu.

"ÇAY BAHÇESİ’NDE 
HEDEFİMİZE 

ULAŞTIK"

Geçtiğimiz aylarda hizmete açılan İs-

kele Çay Bahçesi Projesi’nin amacına
ulaştığının altını çizen Başkan Özçelik,
“16 Mayıs 2024’te çay bahçesini tahli-
ye ettik. O süreçte içindeki arkadaşla-
rımızın Alanya Belediyesi’ne ödeme-
dikleri para, 4 milyon 197 bin TL. Bunu
tahsil etmek için hukuki işlemlere
başladık. Çay Bahçesi’ni toplamda 26
milyon TL’ye mal ettik. Şu anda kalan
borcumuz 2 milyon TL ve daha vade-
si gelmediği için duruyor. Onu da sı-
fırlayacağız. Hedefimize ulaştığımızı
düşünüyoruz. Günlük ortalama bin
300 civarında fiş kesiyoruz. Havanın
durumuna göre ortalama 200 bin lira
civarı bir ciro çekiliyor. Orta, dar gelir-
li vatandaşlarımızın kullanacağı, sos-
yalleşeceği bir alan yarattık” dedi.

2024 YILINDA 
2421 YENİ 

RUHSAT VERİLDİ

Alanya’daki ruhsatsızlık sorununun
hızla bittiğini belirten Başkan Özçelik,
“Alanya’daki işletmelerin ruhsatsızlık
problemini hep gündeme getirdik ve yo-
ğun bir şekilde esnafımıza ruhsat al-
malarını söyledik. İlk 4 gidişimizde
hiçbir ceza uygulamadan ruhsat al-
malarını söyledik. Alanya Belediyesi son
3 yılda 2 bin 652 ruhsat vermiş. Sade-
ce 2024 yılında bu sayı 2 bin 421 oldu.
Yani son 3 yılın toplamına yakın bir ruh-
satlanma yaptık. 700 tane ruhsatlan-
mak için tüm belgelerini vermiş, itfai-
ye raporu bekleyen esnaflarımız da var.
Onlar da yetiştirmiş olsa 3 binin üze-
rinde esnafımızı ruhsatlandırmış ola-
caktık" dedi.

DAR GELİRLİ 
VATANDAŞLARA 

DESTEK 2 BİN LİRA’YA 
ÇIKARILDI

Seçim dönemindeki vaadi ile ilgili açık-
lama yapan Başkan Özçelik, "Alanya Be-
lediyesi’nin dar gelirli insanlara verdi-
ği Destek Kart uygulaması vardı. Bele-
diyemiz vatandaşlara 600 TL ödüyor-
du. Biz seçim döneminde bu desteği en
az asgari ücret seviyesine çıkaracağız
demiştik. O sözümüzü de yerine geti-

riyoruz. Desteği 600 liradan 2 bin lira-
ya desteği çıkarıyoruz. Asgari ücretin 22
bin lira olduğunu düşünürsek, biz yıl-
lık 24 bin lira destek ile biraz da bu ra-
kamın üstüne çıkmış oluyoruz" dedi.

DENETİM 
KOMİSYONU 
BELİRLENDİ

Başkan Özçelik’in konuşmasının ar-
dından yapılan seçim ile 1 yıl boyunca
görev yapacak Denetim Komisyonu
üyeliğine; Engin Alataş, Utkan Hasan
Eminoğlu, İrem Yunusoğlu, Kayhan
Balta ve Ali Kamburoğlu seçildi. 

RUHSAT BAŞVURU 
SÜRELERİ UZATILDI

İşletmelerin metrekare sıkıntısı ne-
deniyle ruhsat alamaması göz önüne
alınarak Ekim ayı meclis toplantısın-
da bir karar alınmış ve bir defaya mah-
sus ruhsat alımlarında metrekare
şartı gözetilmemesine karar veril-
mişti. Konuyla ilgili verilen sürenin
uzatılması ile ilgili Belediye Mecli-
si’nde yeni bir karar alındı. Konuyla il-
gili konuşan Belediye Başkan Yar-
dımcısı Servet Ünlü, “2024 yılında
ruhsat denetimleri yoğun bir şekilde
yapıldı. Sahada gördük ki işletmele-
rimizin yüzde 50’sinden fazlası ruh-
satsızdı. Bunların bir kısmı daha önce
alınan meclis kararları nedeniyle ruh-
satlandırılamıyordu. Umuma açık is-
tirahat ve eğlence yerleri hariç met-
rekare şartının bir defaya mahsusu
aramayalım demiştik. Sadece Aralık
ayında 740 tane ruhsat verdik. İtfai-
yenin bu hıza yetişememesi nedeniy-
le başvuru süresinin 31 Mart’a kadar
uzatılması ile ilgili bir kararı meclise
sunuyoruz.” dedi. Belediye Başkanı
Osman Tarık Özçelik, turizm tesisle-
rinin talebi doğrultusunda önerideki
tarihin 31 Mart’tan 30 Nisan’a uza-
tılmasını meclise sundu ve karar
meclis üyelerinin oyları ile kabul edil-
di. Başkan Özçelik bir sonraki Meclis
Toplantısı'nın yeni belediye hizmet bi-
nasında 4 Şubat'ta yapılacağını belirtti. 
 (www.alanyapostasi.com.tr/ALKIN
BİRİCİK)

'Belediyeye ait tek bir arsa satılmadı'
Alanya Belediyesi Ocak Ayı Olağan Meclis Toplantısı gerçekleştirildi. 2024 bilançosu ile ilgili bilgi veren Belediye Başkanı
Osman Tarık Özçelik, borçları ödemeye devam ettiklerini ve bu süreçte Belediye’ye ait tek bir arsanın satılmadığını söyledi.

Alanya Ziraat Odası'nın ev sa-
hipliğinde Muhtarlar Der-
neği'nin 3. Olağan Genel Ku-

rulu dün yapıldı. Üç dönemdir
Muhtarlar Derneği Başkanlığı gör-
evinde bulunan İspatlı Muhtarı
Hasan Yüksel ile Aliefendi Muhtarı
Rüştü Vural'ın başkanlık için ya-
rıştığı kongrenin Divan Başkanlı-
ğını Ziraat Odası Başkanı Tahir
Göktepe yaptı. Ziraat Odası Baş-
kanı Tahir Göktepe, "Oda olarak
her zaman emrinize amadeyiz.
Burası sizin eviniz, her konuda bize
ulaşabilirsiniz” dedi.

“BİRLİKTELİK İÇİN 
GÖREVE TALİBİZ”

Kongrede konuşan Aliefendi Muhtarı
Rüştü Vural, "Bu dernekte ekip ar-
kadaşlarımla birlikte daha güçlü bir
yapı kuracağız. Birlikteliği sağlamak
adına bu göreve talibiz. Kimseyi kö-
tülemeden yolumuza devam edece-
ğiz. Alanya’da 350 bin nüfusu temsil
ediyoruz ve bu temsil kabiliyetini
daha etkin bir şekilde kullanacağız.
Dernek sekretaryası sürekli aktif ola-
cak, sorunları çözmek için profesyo-

nel bir ekip kura-
cağız. Hukuk hu-
kuk danışmanlığı
hizmeti, akarya-
kıt istasyonlarıyla
indirim anlaşma-
ları ve muhtar ai-

leleri için özel sağlık indirimleri gibi
projelerle derneğin kalitesini arttıra-
cağız" dedi.

MUHTARLARDAN 
ÖNERİLER

Toplantıda söz alan Karapınar Muh-
tarı Abdurrahman Arıkan, muhtarlar
arasındaki dayanışmanın önemine
değinerek, Batı bölgesindeki muh-
tarlarla doğu muhtarlarının daha
sık bir araya gelmesi gerektiğini söy-
ledi. Hocalar Muhtarı Saadet Arıcan

ise köyden mahalleye dönüşen yer-
leşim yerleri için kırsal mahalle sta-
tüsü alınması gerektiğini ifade etti. Arı-
can, bu statünün kazanılması halin-
de inşaat harçları, su ve elektrik fa-
turalarında önemli muafiyetler sağ-
lanacağını belirterek, tüm muhtar-
ların birlikte hareket ederek başvu-
ruda bulunmasını önerdi.

HERKESE 
TEŞEKKÜR ETTİ 

Konuşmaların ardından yapılan oy-
lamada 101 muhtarın tamamı oy kul-
landı. Kullanılan 101 oyun 59'unu
alan Aliefendi Muhtarı Rüştü Vural,
derneğin yeni başkanı seçilirken, ra-
kibi Hasan Yüksel ise 27 oy alırken,
3 oy da geçersiz sayıldı. Dernek Baş-
kanlığına seçilen Rüştü Vural, "Bize

oy veren ve vermeyen tüm muhtar-
larımızı kucaklayacağız. Sandıkta
kaybeden olmadı, kazanan muhtar-
larımız oldu. Bundan sonra birlik ve
beraberlik içinde derneği el ele vere-
rek, Alanya'nın en çok çalışan STK'sı
haline getireceğiz. Bunun içinde ne
söz verdiysek azını değil tam aksine
fazlasını yapacağız" dedi. 

İŞTE YENİ YÖNETİM 
Rüştü Vural 
Kerim Şen
Ahmet Sönmez
Serap Neğiş
Fettah Öztürk 

DENETİM KURULU
ASİL 

Hayri Yıldırım
İsmail Kızılışık
Kadir Zararsız

 (KERİM TOKSÖZ)

Muhtarların başkanı Rüştü Vural oldu
Alanya Muhtarlar Derneği 3. Olağan Seçimli Genel Kurulu'nda 101
oydan 59'unu alan Aliefendi Muhtarı Rüştü Vural başkanlığa seçi-
lirken, rakibi olan Mevcut Başkan Hasan Yüksel ise 39 oy alabildi. 

Rüştü Vural
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Türkiye’nin tropikal meyve üreti-
mindeki merkezi konumunda
olan Alanya’da avokado üretimi

hızla artıyor. Alanya Avokado Üreticile-
ri Birliği Başkanı Hilmi Sevilgen, 2025
yılı hedefleri ve üretimdeki gelişmeler
hakkında önemli açıklamalarda bulun-
du. Sevilgen, Türkiye genelinde 150 mil-
yon avokado üretim hedefi belirledikle-
rini ve bu hedefe Nisan ayı sonuna ka-
dar ulaşmayı planladıklarını ifade etti.

“NİSAN AYINDA
HEDEFİMİZE 
ULAŞACAĞIZ”

Avokado üretiminde ciddi bir ivme yaka-
ladıklarını belirten Sevilgen, bu yıl için be-
lirlenen 150 milyon üretim hedefinin yal-
nızca Alanya’yı değil, Mersin ve diğer
çevre bölgeleri de kapsadığını söyledi. Se-
vilgen, “Şu anda 100 milyon hedefimize
doğru ilerliyoruz. Halk meyveleri üretimi
de bu hedefe ulaşmamızda önemli bir kat-
kı sağlayacak. Nisan ayı itibariyle bu hedefi
tamamlamayı planlıyoruz” dedi.

“İTHALATA KARŞI 
DEĞİLİZ AMA ÜRETİCİ

DESTEKLENMELİ”

İthalat konusuna da değinen Hilmi Se-
vilgen, yerli üreticinin korunması ve
desteklenmesi gerektiğini belirtti. İthal
ürünlerin gelmesinin tamamen engel-
lenemeyeceğini söyleyen Sevilgen, belirli
dönemlerde ithalatın sınırlandırılması ge-
rektiğini vurguladı. Sevilgen, “İthalata
karşı değiliz ancak öncelikli amacımız
yerli üretimi artırmak ve ithalatın yerini
almak. İkinci aydan sonra ithal ürünle-
rin gelmesinde sorun yok çünkü o dö-
nemde Avrupa’da yerli ürünler bitmiş
oluyor. Yerli ürünlerimizin aroması, lez-
zeti ve olgunluğu oldukça kaliteli. Bu ne-

denle Alanya’da üreticiye destek olmak
adına belirli aylarda ithalatın sınırlandı-
rılması gerekiyor” diye konuştu.

“DENGELİ 
ÜRETİM ŞART”

Alanya, Gazipaşa ve Anamur bölgelerinin
avokado üretimi için ideal koşullara sa-
hip olduğunu belirten Sevilgen, üretim
alanlarının kısıtlı olduğuna dikkat çeke-
rek, “Türkiye’nin iklimi yarı tropik ol-
duğundan tropikal ürünleri her yerde ve
her koşulda üretemiyoruz. Avokado sıfır ile
35 derece arasındaki sıcaklıklarda yetişti-
rilebiliyor. Alanya, Gazipaşa ve Anamur böl-
geleri Toros Dağları’nın eteklerinde yer al-
dığından üretim alanlarımız sınırlı. Üste-
lik bu alanların büyük bir kısmında muz
üretimi yapılıyor. Tüm alanları avokado üre-
timine çevirmek mantıklı değil. Dengeli bir
şekilde üretimi artırmamız gerekiyor çün-
kü muz da bölge için stratejik bir ürün”
açıklamasında bulundu.

MERSİN VE 
HATAY DEVREDE

Alanya’da üretim alanlarının sınırlı ol-
ması nedeniyle farklı bölgelerde de
avokado üretimine başlandığını ifade
eden Sevilgen, “Mersin’in Silifke ve Er-
demli ilçelerinde, Adana Yumurtalık ve
Hatay’ın belirli bölgelerinde avokado
ekimi başladı. Bu bölgelerde yapılan
ekimlerin verime geçmesi için beş yıl-
lık bir sürece ihtiyaç var. Ancak bu sü-
recin sonunda önemli bir ivme kaza-
nılacağını düşünüyoruz” diye konuştu.

TROPİKAL MEYVE 
ÇEŞİTLİLİĞİ 
ARTIRILIYOR

Sevilgen, yalnızca avokado değil, diğer tro-

pikal meyve çeşitlerinin üretimine de
ağırlık verdiklerini belirterek şu açıkla-
maları yaptı: “Avokado dışında mango, ej-
der meyvesi ve papaya gibi tropikal
ürünlerin üretimine de başladık. Bu
ürünler hem iç pazarda hem de dış pa-
zarda talep görüyor. Ancak bu ürünlerin
verimli hale gelmesi için beş yılı buluyor.
Özellikle Aralık ayı itibariyle ihracatta hız-
lı bir artış sağlıyoruz.”

ÜRÜNLER 
ÜÇ GÜN İÇİNDE 

AVRUPA PAZARINDA

Türkiye’nin coğrafi konumunun lojistik
anlamda büyük bir avantaj sağladığını ifa-
de eden Sevilgen, Alanya’da üretilen
tropikal ürünlerin kısa sürede önemli pa-
zarlara ulaştırılabildiğini belirtti. Sevilgen
konuşmasını şu sözlerle sürdürdü: “Bu-
lunduğumuz coğrafi konum sayesinde
ürünlerimizi Avrupa, Orta Doğu, Kaf-
kaslar ve Rusya gibi önemli pazarlara üç
gün içinde ulaştırabiliyoruz. Bu lojistik
avantajımız, ihracatta elimizi güçlendi-
riyor ve ürünlerimizin değerini artırıyor.”

UZUN VADELİ 
HEDEFLER: 

“BEŞ YIL İÇİNDE
ÖNEMLİ BİR İVME

BEKLİYORUZ”

Tropikal ürünlerde kısa vadede büyük
bir değişim beklemediklerini belirten Se-
vilgen, beş yıllık bir süreçte önemli bir
ivme yakalamayı hedeflediklerini söyledi.
Sevilgen, “Planlı yatı-
rımlarla beş yıl içinde
tropikal meyve üreti-
minde ciddi bir bü-
yüme hedefliyoruz.
Yerli üretimi destek-
lemek, ithalatı den-
gelemek ve ihracatı
artırmak önümüzdeki
dönemin temel stra-
tejisi ola-
cak.”
 (SA-
BİHA
TATLI-
YER)

Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi Tarımsal Hizmetler
Dairesi Başkanlığı Bitkisel

Üretim ve Eğitim Şube Mü-
dürlüğü vatandaşların talebi
üzerine Uğurlu Mahallesi’ndeki
üreticilere 800 zeytin fidanı, 33
adet Toros Fıstığı fidanı deste-
ğinde bulundu. Büyükşehir Be-
lediyesi ekiplerinin Uğurlu Ma-
hallesi Muhtarı Ahmet Sarı’ya
teslim ettiği fidandan muhtar-

lık ofisinden üreticilere teslim
edildi. Muhtar Sarı, “Mahalle-
mizdeki üreticilerin isteği üze-
rine Antalya Büyükşehir’den
fidan talebinde bulunduk. Fi-
danlarımız bize ulaştırıldı. Üre-
ticilerimiz bunları uygun alan-
lara dikecek. Bize bu hizmeti
ücretsiz olarak veren Başkan
Muhittin Böcek’e ve ekibine te-
şekkür ediyorum” dedi.  (AN-
TALYA BB/BÜLTEN)

CHP Antalya İl Başkanı Nail
Kamacı, İl Yöneticileri, İl
Disiplin Kurulu Başkanı Hü-

seyin Eroğlu, Muratpaşa İlçe Baş-
kanı Can Okan Kıran, Konyaaltı İlçe
Başkanı Demet Gündüz,  Döşe-
mealtı İlçe Başkanı Veli Çot, Kepez
İlçe Başkanı Gökhan Ölmez, Aksu
İlçe Başkanı Hamza Erdem, Kemer
ilçe Başkanı Sedat Karakaya, il Ka-
dın Kolları Başkanı Necla İnci
Bayrak, İl Gençlik kolları Başkanı
Onur Kayar, Belediye İş sendika-
sı Başkanı Mehmet Mertcan, Tüm
Yerel Sen Sendikası Başkanı Ha-
san Balık, Tüm Bel Sen Sendika-
sı Başkanı İlhan Karakurt, Tüm
Emekli Sen Genel Başkanı Ceylan
Abidin Ergen, Birleşik Kamu İş
temsilcisi Sadık Acar,  partililer ve
vatandaşların katılımlarıyla Tür-
kiye İstatistik Kurumu (TÜİK)
Antalya Bölge Müdürlüğü önünde
düzenlediği basın açıklamasında
şunları söyledi; 

TUİK BU 
YALAN VERİLERİ 

AÇIKLADIKÇA 
NE OLUYOR?

"Yıllık enflasyon rakamlarının TÜ-
İK'e göre yüzde 44,38, ENAG'a
göre ise enflasyon yıllık bazda yüz-
de 84 oldu. TÜİK ve ENAG ara-
sındaki fark bariz olarak ortadadır.
TÜİK, bu yalan verileri açıkladıkça
neler oluyor? Sofranıza giren ek-
mek, aş azalıyor. Çocuklarınıza ve-
receğiniz harçlık azalıyor. Gerçek-
leri Gizlemek, Sorunları Çözmez”
dedi. CHP Antalya İl Başkanı Nail
Kamacı, basın açıklamasında şun-
ları söyledi; “Burada, ülkemizin
içinde bulunduğu ekonomik ger-
çekleri ve bu gerçeklerin nasıl sak-
lanmaya çalışıldığını konuşmak
için toplandık. Çünkü biz, halkın
gerçeği bilmeye hakkı olduğuna
inanıyoruz. Bugün, TÜİK verilerin
güvenilirliği ciddi bir şekilde tartı-
şılmaktadır. Bu durum, halkın ger-
çeğe erişim hakkını doğrudan ilgi-
lendiren bir sorundur.

"GERÇEKLERİ 
GİZLEMEK 
SORUNLARI 
ÇÖZMEZ"

Yıllık enflasyon TÜİK'e göre yüzde
44.38, ENAG'a göre yüzde 84 TÜİK
rakamlarına göre 2024 Haziran'da
enflasyon aylık bazda yüzde 1.64
arttı, yıllık enflasyon ise 71.60 se-
viyesinde. ENAG'a göre ise enflas-
yon yıllık bazda yüzde 113.08 oldu.
TÜİK, bu yalan verileri açıkladıkça
neler oluyor? Sofranıza giren ek-
mek, aş azalıyor. Çocuklarınıza ve-
receğiniz harçlık azalıyor. Gerçek-
leri Gizlemek, Sorunları Çözmez
TÜİK verilerine göre; Eylül 2024
enflasyonu %2,97, olarak açıklan-
mıştır. ENAG'a göre ise Eylül en-
flasyonu %5,34, olarak ölçülmüştür.
"TÜİK ve ENAG arasındaki fark ba-
riz olarak ortadadır. Bakınız, TÜ-
İK’in açıkladığı enflasyon, işsizlik ve
büyüme oranlarıyla halkın günlük
yaşamda hissettiği gerçeklik ara-
sında büyük bir uçurum var. TÜİK
%100 lük enflasyon u %40 göste-
rirse halkın pazarda, markette, ev
kirasında, faturalarında yaşadığı
enflasyon çok daha yüksek. Peki, bu
çarpıtma ne için yapılıyor? Halkı ya-
nıltmak, sorunları gizlemek, başa-
rısızlığı örtebilmek için! Bugün bir
çalışan 681 ay hiçbir şey yemeden,
içmeden sadece aldığı evin borcu-
nu ödeyerek ancak bir daire alabi-
liyor. Ancak dünyada bu tür çar-
pıtma çabalarının halkı nereye sü-
rüklediğini gördük. Örneklere bir-
likte bakalım: Yunanistan, Avrupa
Birliği’ne katılabilmek için ekono-
mik verilerini manipüle etti. Bütçe
açığını düşük, borçlarını daha az
göstermeye çalıştı. Peki sonuç ne
oldu? Gerçekler er ya da geç orta-
ya çıktı ve Yunanistan tarihinin en
büyük ekonomik krizini yaşadı.
Halk, kemer sıkma politikalarıyla
yoksulluğa mahkûm edildi. Kemer
sıkma, sabır, şükretme aynen 2025
yılında da devam edecek, hep
sabreden biz harcayan onlar ola-
cak. Bir günde onlar geçsin halkın
yerine, birazda onlar şükretsin.
İşte yanıltıcı verilerin, halkın de-
ğil, yalnızca iktidarların çıkarına

çalışmasının bir bedeli!

"GENÇLERİMİZ 
İŞ BULAMIYOR"

Mesela Diyanet işleri Başkanı aylık
kirası 955 bin TL olan sarayda
oturmasın. Arjantin’de 2007-2015
yılları arasında enflasyon oranları-
nın manipüle edilmesi, halkın ger-
çekleri öğrenmesini engelledi. Ama
enflasyon mutfakta, pazarda, ma-
aşlarda kendini gösterdi. Uluslar-
arası kuruluşlar, Arjantin’in verile-
rine güvenini kaybetti, yatırımcılar
ülkeye sırtını döndü. Bugün Ar-
jantin hâlâ ekonomik krizden çık-
maya çalışıyor. Çünkü manipülas-
yon çözüm değil, çözümsüzlüğün
sebebidir. Bugün TÜİK verilerine
göre bile Venezüella’dan sonra en-
flasyonda dünyada 2,çiyiz. Hala
biraz daha dişinizi sıkınız diyorlar,
diş kalmadı sıkılacak. Şimdi dönüp
Türkiye’ye bakalım.  TÜİK, işsizlik
oranlarını düşük, enflasyonu kont-
rol altında göstermeye çalışıyor.
Ama bu veriler halkın hayatını iyi-
leştiriyor mu?  Hayır! TÜİK’in
açıkladığı rakamlarla halkın mut-
fağındaki yangın sönmüyor. İşsizlik
düşük gösteriliyor ama gençlerimiz
iş bulamıyor, Enflasyon düşük gös-
teriliyor ama emeklilerimiz pazar-
da file dolduramıyor. Şu anda
emekli olanların 6 milyonu tekrar
çalışmak zorundalardır. Ekonomi
büyüyor deniyor ama bu büyüme
halkın cebine yansımıyor. Büyü-
meden halk nasibini alamıyor, bü-
yümeden nasibini alanlar, köprüleri,
otoyolları, hastaneleri, havaalanla-
rını, tüp geçitleri dolar üzerinden
yapanlar alıyor. Biz onların cebini
dolduruyoruz. Üçüncü köprü ya-
pım maliyeti 3 Milyar dolardır. Biz
bunu 12 yıl boyunca ödeyeceğiz.
Biz, halkın iradesine, halkın aklına
güveniyoruz. Halkımız gerçekleri
gördüğünde kendi geleceği için en
doğru kararı verecektir. Bu yüzden,
burada TÜİK ve benzeri kurumla-
rın işleyişini yeniden düzenlemek
için sizlere söz veriyoruz: TÜİK, hiç-
bir siyasi baskıya maruz kalmadan,
bağımsız bir şekilde çalışacak. Baş-
kanını, hükümet değil, meclisteki
tüm partilerin katılımıyla oluştu-
rulacak bir komisyon seçecek. TÜ-
İK’in veri toplama ve analiz süreç-
leri kamuya açık olacak. Her va-
tandaş, bu süreçlerin nasıl işlediğini
görebilecek. TÜİK’in hesaplama
yöntemleri, uluslararası kuruluşlar
tarafından periyodik olarak denet-
lenecek. Biz, halkın ne yaşadığını bi-
liyoruz. TÜİK’in açıkladığı veriler,
halkın hayatında hissettiği gerçek-
leri yansıtacak. Siz bu çalışanların,
dar gelirlilerin, emeklilerin güna-
hını, vebalini alıyorsunuz. Bunu ne
bu dünyada nede öbür dünyada
ödeme şansınız yok. Bu kış gü-
nünde içinize sindi mi, emeklilere
ve ücretlilere verdiğiniz zam. De-
ğerli dostlarım, doğru teşhis olma-
dan doğru tedavi mümkün değildir.
Yanıltıcı istatistiklerle halkı kandı-
rabilirsiniz, ama sorunları çöze-
mezsiniz. Bizim amacımız, Türki-
ye’nin gerçeklerini saklamak değil,
bu gerçeklerle yüzleşip sorunları
çözmektir. Çünkü biz, halkın ha-
yatını kolaylaştıracak politikalarla
halkın karşısına çıkıyoruz. Bugün
burada size şunu söylüyorum:
TÜİK, halkın kurumu olacak, ikti-
darın değil! TÜİK, gerçeklerin sesi
olacak, manipülasyonların değil! Ve
TÜİK, bu ülkenin geleceği için
doğru veriyle çalışacak!

"DERS ALALIM"

Son söz; Yunanistan, Arjantin, Ve-
nezuela ve diğer ülkelerde yaşa-
nanlardan ders alalım. Gerçeklerle
yüzleşmeden güçlü bir gelecek inşa
edemeyiz. Bizim vizyonumuz şeffaf
ve hesap verebilir bir yönetimdir. TÜ-
İK’i bağımsızlaştırmak, sadece eko-
nomiyi değil, demokrasiyi de güç-
lendirecek bir adım olacaktır. Bu mü-
cadele, sadece istatistiklerin değil,
halkın yaşam kalitesinin mücadele-
sidir. Ve biz bu mücadeleyi halkımızla
birlikte kazanacağız! Çünkü gerçe-
ğin gücü, yalanın gölgesini her za-
man yenecektir! Teşekkür ediyo-
rum! TÜİK Yetkilileri; siz bu çalı-
şanların, dar gelirlilerin, emeklilerin,
günahını vebalini alıyorsunuz. Bunu
ne bu dünyada nede öbür dünyada
ödeme şansınız yok.”  (CHP AN-
TALYA BASIN BÜLTENİ)

Z
afer Partisi Alanya İlçe Başkanı Tahsin Biner, sos-
yal medya hesabından yaptığı paylaşımla Alan-
ya’da giderek artan pahalılığa dikkat çekti. Biner,

Oba/Metro bölgesinde bir kafede yaşadığı olay üze-
rinden yüksek fiyatlara isyan etti. Sosyal medya kul-
lanıcıları arasında kısa sürede gündem olan paylaşım,
ilçede artan maliyetler ve kira bedelleri konusundaki
tartışmaları yeniden alevlendirdi.

“2 KİŞİ 
PASTA-KAHVE 

900 TL 
OLUR MU?”

Biner, paylaşımında ya-
şadığı olayı şu sözlerle
anlattı: “Oba/Metro böl-
gesinde bir kafede bir
dilim pasta 300 TL. De-
dim iki kişi pasta-kahve
900 olur mu? Delirdiniz
mi? Dükkan kiraları pa-
halı dediler. Dedim, kar-
deşim ben senin dük-
kan kirana niye ortak
olayım? Bu işin b… çık-
mış. Buna birilerinin
dur demesi gerek.” Bi-
ner’in bu sözleri, hem yerel halktan hem de sosyal med-
ya kullanıcılarından geniş yankı buldu.

“KİRALAR YÜKSEK AMA 
MÜŞTERİYE YÜKLENMEMELİ”

Tahsin Biner’in yaşadığı olayda dikkat çektiği önemli
bir konu, işletmelerin artan kira maliyetlerini doğrudan
fiyatlara yansıtması oldu. Yüksek kira bedellerinin, iş-
letme sahiplerinin maliyetlerini artırdığı bilinirken, bu
durumun müşterilere yüksek fiyat olarak geri dönme-
si tepki çekiyor. Biner, bu soruna vurgu yaparak, iş-
letmecilerin çözüm bulması gerektiğini ifade etti.

YEREL HALKTAN DESTEK
Biner’in paylaşımına yapılan yorumlarda birçok Alan-
yalı vatandaş, benzer sorunlarla karşılaştıklarını belirtti.
Artan fiyatlar nedeniyle sosyal yaşamlarının etkilendi-
ğini söyleyen vatandaşlar, Alanya gibi turistik bir böl-
gede bu tür durumların daha da yaygın hale geldiğini
dile getirdi. Sosyal medya kullanıcıları, Biner’in açık-
lamalarını destekleyerek yetkililerden bu konuda adım
atılmasını talep etti.  (ÖZGÜR YILMAZ)

Tropikalde hedef 150 milyon
Alanya Avokado Üreticileri Birliği Başkanı Hilmi Sevilgen, yerli üretimi artırmak ve ithalatı dengelemek için dengeli poli-
tikalar gerektiğini vurgulayarak meyve çeşitliliğini artırarak ihracatta önemli bir ivme kazanmayı hedeflediklerini söyledi.

Hilmi Sevilgen

'Birilerinin dur demesi gerek'
Zafer Partisi Alanya İlçe Başkanı Tahsin Biner, yaşadığı
olayı sosyal medyada paylaşarak pahalılığa tepki gös-
terdi. Biner, “Buna birilerinin dur demesi gerek”

Tahsin Biner

90 yatak kapasiteli
Gazipaşa Devlet
Hastanesinde, 1

Ocak -31 Aralık 2024
tarihleri arasında 263
bin 669’u Türk, 578’i ya-
bancı olmak üzere top-
lam 264 bin 247 vatan-
daş, poliklinik başvuru-
su yaparak çeşitli branşlarda
sağlık hizmetinden faydalandı.
Hastanenin acil bölümü ise
124 bin 730’u Türk, 852’si ya-
bancı olmak üzere toplam 125

bin 582 hastaya hizmet verdi.
Böylece 1 yılda poliklinik ve aci-
le gelen toplam hasta sayısı
ise 389 bin 829 olarak kayıtla-
ra düştü.  (İHA) 

Alanyalı üreticilere fidan desteği
Büyükşehir Belediyesi Alanya Uğurlu Mahallesi’ndeki
80 üreticiye zeytin ve Toros fıstığı fidanı dağıttı.

2024'te 125 bin hastaya hizmet verdi
Gazipaşa Devlet Hastanesi’nin 2024 yılına ait vatan-
daşlara verilen sağlık hizmetinin istatistikleri belli oldu.

'TÜİK
gerçekleri
saklıyor'

CHP Antalya İl Başkanı Nail Ka-
macı, Türkiye İstatistik Kurumu
(TÜİK) Antalya Bölge Müdürlüğü
önünde basın açıklaması düzenledi.Nail Kamacı
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ETHEM 
KAYGISIZ

BİR GÜL
CİHANSI N = 2

Senin  bir  sözüne, veririm  hep  canımı

Bakmam güzellere, sarsalar her  yanımı

Aşkın uğruna,  feda  ederim, bu  kanımı 

Sen artık benim, bir tek gönül ilacımsın

Eğer ümit  verirsen, benim bu  sevgime

Hep karşılık  vereceğim, güzel  sevgine

Yaşlarımız  olmasa da,   dengi  dengine

Sen artık benim, bir tek gönül ilacımsın

Kim ne derse desin inan ki baş tacımsın

Koklamaya  doyamadığım, gül cihansın

Bundan sonraki hayatımda,tek canımsın

Sen artık benim, bir tek gönül ilacımsın

Gördüm vidoda seni, bıkmadan izledim

Sana  olan  sevdamı, gönlüme  gizledim    

Kaldırdım  resimlerini,  hemen özledim              

Sen artık benim, bir tek gönül ilacımsın

İnan senden başkasını görmüyor gözüm

Senin  aşkınla  çırpınıyor, kalbim  özüm

Yoktur sana söyleyecek, bir çift  sözüm

Sen artık benim, bir tek gönül ilacımsın

Saatlerce, hep güzel resimlerine baktım  

Bu resimleri, gül diye  göksüme  taktım

İstediğin  an,  sana  hazır  gönül  tahtım

Sen artık benim bir tek gönül ilacımsın

Türkiye’nin turizm başkenti An-
talya bu yıl da yılbaşı kutlama-
larında öne çıkarken yılın son

günü elektrik tüketiminde bölgede
ciddi bir artış yaşandı. Antalya, Burdur
ve Isparta’da elektrik dağıtım hizme-
ti veren Akdeniz Elektrik Dağıtım
A.Ş.’nin (AEDAŞ) verilerine göre 31
Aralık Salı günü, üç ildeki toplam
elektrik tüketimi son 5 yılın en yüksek
seviyesine ulaştı.

31 Aralık 2023 tarihinde üç kentte
24,9 milyon kWh olan elektrik tüke-
timi 2024’ün son gününde yüzde
33’lük artışla 33,3 milyon kWh’yi aştı.
Antalya, Burdur ve Isparta’da 31 Ara-

lık gün içerisinde en yüksek tüketim
yılbaşı hazırlıklarının da etkisi ile 1 mil-
yon 730 kWh ile 18:00-19:00 saatleri
arasında gerçekleşti. Bunun yanında
1 Ocak Çarşamba günü de elektrik tü-
ketimi son 5 yılın en yüksek seviyesi
olan 30,9 milyon kWh seviyesinde
gerçekleşti.

“PERSONEL 
SAYISINDA YÜZDE 25 

ARTIŞA GİTTİK”

Yılbaşı öncesi kesintisiz, kaliteli ve güvenli
elektrik dağıtım hizmeti için gerekli
tüm önlemleri aldıklarını ve o gece ça-

lışan personel sayısında yüzde 25’lik bir
artışa gittiklerini dile getiren AEDAŞ Ge-
nel Müdürü İlkay Baydar, “Son 5 yılın ra-
kamları karşılaştırıldığında bu yıl elektrik
tüketiminde ciddi bir artış gözleniyor. Bu-
nun aslında birkaç nedeni var. Öncelik-
le 2020-2022 arasında pandemi nede-
niyle yılbaşı gecelerinde oteller ve eğlence
mekânlarındaki kutlamalarda önemli bir
düşüş olmuştu. Yine bu 5 yıl içinde böl-
gemizdeki nüfus artışı ve hava sıcaklık-
larındaki değişimler de tüketim rakam-
larına yansıyor. Son olarak 2023’te 31
Aralık’ın Pazar, yani tatil gününe denk ge-
lirken bu sene iş günü olan Salı gününe
rastlamasının da tüketim rakamlarına
yansıdığını düşünüyoruz” değerlendir-

mesinde bulundu.

“HIZLI MÜDAHALE
İÇİN AKSİYON 

PLANLARI 
OLUŞTURDUK”

Hizmet verdikleri her lokasyonda kesin-
tisiz enerji sunma hedefiyle faaliyet gös-
terdiklerini belirten Baydar, “Yılbaşı ge-
cesinde de enerji tedarikinin kesintisiz şe-
kilde sağlanması için kapsamlı çalışma-
lar gerçekleştirdik. Enerji tüketim deği-
şiklikleri, yük durumları, kesintiye neden
olabilecek hareketlerin anlık takibini
SCADA (Uzaktan Kontrol ve Kumanda
Sistemi) gibi entegre bilişim sistemleri ile
izleyerek, sürekli analiz ettik. Ayrıca,
hava tahmini analizlerini de doğru bir şe-
kilde yaparak, muhtemel hava muhale-
fetine bağlı yaşanabilecek enerji kesinti-
lerini göz önünde bulundurduk. Perso-
nel vardiya düzenlemeleri yaptık, olum-
suz durumda hızlı müdahale için aksiyon
planları oluşturduk. Yoğun saatlerde ve
kritik bölgelerde görev alacak ekipleri be-
lirleyerek, herhangi bir aksaklık yaşan-
dığında hızlı ve etkili bir müdahale için
hazırlık yaptık” dedi.

YEDEK ENERJİ 
KAYNAKLARI 

HAZIR BEKLETİLDİ

AEDAŞ, yılbaşı gecesi özellikle tüketi-

min yüksek olacağı tahmin edilen
bölgelere yönelik de ön çalışmalar
yaptı. Muhtemel aksaklıkların önüne
geçmek amacıyla trafo ve enerji dağı-
tım hatları bakım faaliyetleri kapsa-
mında taramalar yaparak enerji teda-
rikinin aksamasına yol açmadan ge-
rekli müdahaleler zamanında yapıldı.
Enerji tüketiminin yoğun olarak ya-
şanması beklenen saat ve bölgelerde
görev alacak ekipler belirlendi, böyle-
ce herhangi bir aksaklık yaşandığında
hızlı ve etkili bir müdahale için ön ha-
zırlıklar tamamlandı. Yine jeneratör
gibi yedek enerji kaynakları ve alter-
natif enerji tedariki sağlanabilecek
besleme noktaları (ring noktaları) sis-
temler de hazır tutularak bir aksaklık
durumunda hızlıca çözüm üretilme-
si sağlandı.  (İHA)

'Elektrik tüketiminde rekor kırdık'
AEDAŞ’ın verilerine göre 2024 yılının son günü 31 Aralık’ta Antalya, Burdur ve Isparta’da elektrik tüketimi son 5 yılın en yüksek seviyesine gördü. Üç kentteki elektrik
tüketimi 31 Aralık Salı günü 33,3 milyon kWh’nin üzerine çıkarken, bu artışta son 5 yılda bölgeye olan göçlerle birlikte nüfus artışı ve hava sıcaklıkları da etkili oldu. 

İlkay Baydar

Kepez Belediyesi, bili-
şim yoluyla internet
dolandırıcılığının art-

tığı bir zamanda önemli bir
eğitim etkinliğine imza attı.
‘Yaşı Bile Olmaz’ projesi kap-
samında Kepez ilçesinde 50
yaş üstü kadınlara yönelik di-
jital okuryazarlık eğitimi dü-
zenlendi. Kepez Belediyesi-
nin, Sütçüler bölgesindeki
Osman Gazi Semt Kona-
ğı’nda gerçekleştirilen ve üc-
retsiz olarak sunulan eğitime
kadınlar, yoğun bir ilgi gös-
terdi. Eğitimi, Aygaz Satış
Yöneticisi Yudum Ünal ve
Klinik Psikolog Kardelen Çus-
tan verdi.

İNTERNET 
DOLANDIRICI-
LARINA KARŞI

BİLGİLENDİRME

Özellikle 50 yaş üstü kadın-
ların, dijital dünyayı daha
güvenli ve etkin bir şekilde
kullanmasını hedefleyen eği-

timde, dijital okuryazarlık
nedir, dijital mahremiyet ve
korunmak, siber zorbalık ve
mücadele yöntemleri, dijital
güvenlik ve gizlilik yöntem-
leri, oltalama saldırıları ve ko-
runma yöntemleri, dijital ti-
caret ve alışveriş rehberi, e-
devlet ve dijitalde sağlık uy-
gulamaları, bankacılık uygu-
lamalarında dijital rehber
gibi konular ele alındı.

İNTERAKTİF BİR
ŞEKİLDE DENE-

YİMLEDİLER

Eğitim boyunca katılımcılara
dijital dünyada karşılaşılabi-
lecek risklere karşı alınması
gereken önlemler, doğru bil-
giye ulaşmanın yolları ve in-
ternetin yaşamı kolaylaştı-
ran yönleri anlatıldı. Katı-
lımcılar, interaktif bir şekilde
deneyimleyerek sorularını
uzmanlara iletme fırsatı bul-
du.  (KEPEZ BELEDİYESİ
BASIN BÜLTENİ)

Konyaaltı Belediyesi,
Başkanı Cem Kotan
başkanlığında yeni

yılın ilk meclis toplantısını
gerçekleştirdi. Beydağları
Meclis Salonu'nda saygı du-
ruşu ve İstiklal Marşı ile
başlayan toplantıda konu-
şan Başkan Kotan, 2025 yı-
lının ilk meclisinin Konya-
altı'na, Antalya'ya ve Tür-
kiye'ye hayırlı olmasını di-
ledi. 2024 yılının bütün sı-
kıntılarından uzak bir yıl ol-
masını temenni eden Baş-
kan Kotan, ‘'Ülkemiz için hem maddi
hem de manevi olarak güzel bir yıl ol-
masını diliyorum'' dedi.

40 PROJEDEN 
8'İ HAYATA GEÇTİ

2024'te 8 aylık dilimde, seçim süre-
cinde vaat ettiği 40 projeden 8'iyle il-
gili adım attıklarını vurgulayan Başkan

Cem Kotan, ‘'Göreve gelmeden önce
vaat ettiğimiz 40 projemiz vardı. Bun-
lardan, özellikle sosyal içerikli olan 8
tanesine ya başlamışız, ya yarılamışız,
ya da tamamlamışız. Hükümetin be-
lediyeler ile ilgili aldığı olumsuz ka-
rarlar ve ekonomik imkansızlıklara rağ-
men bu konuda verimli bir yıl geçir-
diğimizi düşünüyorum. Yani vaat et-
tiğimiz projelerin neredeyse 4'te 1'iyle
ilgili adım atmışız. İnşallah 2025 yılı

içerisinde 10 projemizi daha hayata ge-
çireceğiz'' diye konuştu. 10 Ocak Ça-
lışan Gazeteciler Günü'ne de değinen
Kotan, ‘‘Doğru ve tarafsız olarak çalı-
şan, doğru haber peşinde koşan ve bu
uğurda emek sarf eden bütün gazeteci-
lerin gününü şimdiden kutluyorum. Ay-
rıca, 26 Ocak günü de Miraç Kandili var.
Kandil'in bütün insanlığa barış ve huzur
getirmesini diliyorum'' dedi.  (KONYA-
ALTI BELEDİYESİ BÜLTEN)

Pir Sultan Abdal'ın anısını can-
lı tutmak ve satranç sporunu
desteklemek için Büyükşehir

Belediyesi tarafından Hacı Bektaş
Veli Anadolu Kültür Vakfı Antalya
Şubesi'nde düzenlenen turnuvaya
katılım yüksek oldu. İki gün süren
turnuvada 4 kategoride 7-12 yaş ara-

sı 82 çocuk mücadele etti.

ŞAMPİYONLARA
KUPA VE MADALYA 

Rakiplerini eleyerek kürsüye çıkma-
ya hak kazanan sporculara, Büyük-
şehir Belediyesi Kültür ve Sosyal İş-
ler Daire Başkanı Okan Yavuz tara-
fından madalya ve kupa verildi. 7 yaş
kategorisinde 1'inci Asya Hilal Örten,
8 yaş kategorisinde 1'inci Esmira
Karatepe, 10 yaş kategorisinde ise
1'inci Meriç Akgün ve 12 yaş kate-
gorisinde 1'inci Amine Sare Tunç
oldu.  (ANTALYA BB BÜLTEN)

Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi ve Türkiye Satranç Fe-
derasyonu iş birliğiyle Pir
Sultan Abdal Anma Sat-
ranç Turnuvası düzenlendi.
Dereceye giren satrançse-
verlere ödülleri verildi.

Satranç Turnuvası'nda ter döktüler

Konyaaltı belediye hedefe yaklaşıyor
Konyaaltı Belediye Başkanı Cem Kotan, ‘‘Hükümetin belediyelerle ilgili aldığı olum-
suz kararlar ve ekonomik imkansızlıklara rağmen 40 projemizin neredeyse 4'te 1'ini
hayata geçirmişiz. 2025 yılı içerisinde 10 projeyi daha tamamlamayı hedefliyoruz'' dedi.

Kepezli kadınlara güvenli internet
Kepez Belediyesi, düzenlediği
dijital okuryazarlık eğitimiyle
50 yaş üstü kadınları, güvenli in-
ternet kullanımıyla ilgili bilgi-
lendirerek geleceğe hazırladı.



Gazipaşa Belediyesi İşletme ve İş-
tirakler Müdürlüğü tarafın-
dan hizmete açılan Kültür Ka-

fede, Askıda Yemek Projesi başlatıldı.
Proje kapsamında hayırsever vatan-
daşlar tarafından yapılan bağışlarla il-
çedeki öğrencilere yemek ikramı ya-
pılacak. Gazipaşa'daki okul müdürle-
ri ile iş birliği yapılarak, öğrenciler sı-
rayla Kültür Kafeye davet edilecek.
Özellikle kırsal mahallelerdeki okul-
lara öncelik verilen projeden yüzler-
ce öğrencinin faydalanması hedefle-
niyor. Proje kapsamında Kültür kafe-
ye gelen öğrenciler aynı zamanda
akıl ve zeka oyunları oynayabilecek, ki-
tap okuyabilecek ve sosyal becerileri-
ni geliştirme fırsatı bulacak.

“ASKIDA YEMEK 
PROJESİYLE 

ÖĞRENCİLERİMİZ VE
VATANDAŞLARIMIZ

ARASINDA 
KÖPRÜ OLUYORUZ”

Bu anlamlı projeye katkı
sunan hayırsever vatan-
daşlara teşekkürlerini ile-
ten Gazipaşa Belediyesi İş-
letme ve İştirakler Müdü-
rü Halil Şaşmaz tüm hal-
kı projeye destek olmaya
davet etti. İşletme ve İşti-
rakler Müdürü Halil Şaş-
maz konuşmasında “Kül-
tür Kafemizde başlattığı-
mız “Askıda Yemek” pro-

jesiyle öğren-
cilerimiz ve
vatandaşları-
mız arasında
köprü oluyo-
ruz. Geçtiği-
miz günler-
de, tabldot
usulü yemek
se r v i s i ne
başlamıştık.
Hayırsever

vatandaşlarımızdan gelen yoğun talep
üzerine ise, askıda yemek projemizi
hayata geçirdik. Bu projeyle, vatan-
daşlarımızdan gelen bağışlar saye-
sinde, okul müdürlerimizle iletişime
geçip, öğrencilerimizi sırayla Kültür
Kafemize davet ediyoruz. Burada,
öğrencilerimize diyetisyen eşliğinde
hazırlanan sağlıklı yemeklerden ikram
ediyoruz. Bununla birlikte, çocukla-
rımız burada sadece yemek yemekle
kalmıyor; akıl ve zeka oyunları oyna-
yabiliyor, kitap okuyabiliyor ve sosyal
becerilerini geliştirebiliyorlar. Özel-
likle, kırsal mahallelerimizdeki okul-
lara öncelik vererek, merkeze gelip
Kültür Kafemizin imkanlarından fay-
dalanamayan öğrencilere ulaşmayı he-
defledik. Hayırseverlerimizden ba-
ğışlar geldikçe, ilçemizdeki tüm okul-
ları bu projeye dahil edip, her bir öğ-
rencimize ulaşmayı arzuluyoruz. Bu
anlamlı projeye katkı sunan hayırse-
ver vatandaşlarımıza gönülden te-
şekkür ediyoruz. Hep birlikte daha
güçlü bir toplum inşa etmek için, tüm
halkımızı bu güzel projeye destek ol-
maya davet ediyoruz.” dedi. 

 Gazipaşa Belediyesi / Bülten
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Alanya Alaaddin Keykubat Üniver-
sitesi (ALKÜ) Kestel Yerleşkesine
Apaydın İnşaat firması tarafından

yapılan ve inşaat süreci devam eden
Sağlık ve Rehabilitasyon Merkezi ile il-
gili yeni bir gelişme yaşandı. ALKÜ Rek-
törü Prof. Dr. Kenan Ahmet Türkdoğan;
hayırsever Apaydın İnşaat firması Yö-

netim Kurulu Başkanı Mustafa Apaydın,
kardeşleri Tuncer ve Engin Apaydın ile
bir araya gelerek binada ALKÜ Enerji
Verimliliği Uygulama ve Araştırma Mer-
kezi’nin de yer alması için protokolü ye-
niledi. Yenilenen protokolde Apaydın İn-
şaat tarafından yaptırılan Sağlık ve Re-
habilitasyon Merkezi’nin ilk katı, Ener-

ji Verimliliği Uygulama ve Araştırma
Merkezi’ne tahsis edildi.  Görüşmenin
devamında bina inşaatının teslimi yö-
nünde çalışmaların hızlandırıldığı ma-
saya yatırıldı. 

ENERJİ YÖNETİCİSİ
VE ENERJİ ETÜT

PROJE SORUMLUSU
UZMANLAR 
YETİŞECEK 

Apaydın İnşaat tarafından yaptırılan
yeni binada faaliyetlerini sürdürecek
olan ALKÜ Enerji Verimliliği Uygula-
ma ve Araştırma Merkezi’nde, Ener-

ji ve Tabii Kaynaklar Bakanlığı tara-
fından “Enerji Yöneticiliği ve Etüt
Proje Sertifikası” ile yetkilendirilen uz-
manlar, enerji yöneticisi ve enerji etüt
uzmanı olabilecekler. Merkezde 5627
sayılı Enerji Verimliliği Kanunu kap-
samında yetişen uzmanlar, kamu ku-
rum kuruluş ve özel sektörlerdeki
enerji verimliliğinin arttırılmasına
dair konularda ülkeye katkılarda bu-
lunacak. ALKÜ Enerji Yönetim Birimi
personellerinin daha önce almış ol-
dukları eğitim ve sınav başarıları sa-
yesinde üniversitenin yetkilendirilmiş
kurum olması yolunda ilk adım atılmış
oldu.  Kurulacak merkez; bu özelliğiyle
Antalya’da bir ilk, Türkiye’de de ilk 10
kuruluşun içinde yer alacak. 

REKTÖR 
TÜRKDOĞAN’DAN 

HAYIRSEVER APAYDIN 
KARDEŞLERE 
TEŞEKKÜR 

ALKÜ Rektörü Prof. Dr. Kenan Ahmet
Türkdoğan, hayırsever Mustafa Apay-
dın, Tuncer Apaydın ve Engin Apay-
dın’a verdiği desteklerden dolayı te-
şekkür etti. Rektör Türkdoğan, verilen
destek sayesinde faaliyetlerini sürdü-
recek Enerji Verimliliği Uygulama ve
Araştırma Merkezi ile ülke ekonomi-
sine büyük katkılar sağlanacağını be-
lirtti.  (ALKÜ BASIN BÜLTENİ)

ALKÜ enerjide lider olacak
Alanya Alaaddin Keykubat Üniversitesi (ALKÜ) bünyesinde kurulacak Enerji Verimliliği Uygulama ve Araştırma
Merkezi ile bölgedeki kurumlara ve özel sektörlerin enerji yönetimi ihtiyacına yönelik uzmanlar yetiştirilecek. 

Gazipaşa'da örnek proje
Gazipaşa Belediyesi, Kültür Kafe’de başlattığı askıda yemek pro-
jesi ile öğrencilere önemli bir destek sunuyor. Geçtiğimiz günlerde
Gazipaşa Belediyesi Kültür Kafede tabldot usulü yemek servisi-
ne başlanmıştı. Hayırsever vatandaşlarının yoğun talebi üzerine
Kültür Kafede "Askıda Yemek" uygulaması hayata geçirildi.



8Çarşamba 8 Ocak 2025 İLANLAR

1) Çıplaklı Mah. yeni 2+1 3.650.000 TL
2) Çıplaklı Mah. yeni 4+1 dubleks 5.750.000 TL 
3) Cikcilli Mah. İmamhatip okulu yanı 2+1 2.600.000 TL
4) Mahmutlar’da 1+1 yeni 75.000 €
5) Mahmutlar Mah. yeni binada 1+1 site içi 3.000.000 TL
6) Zimbitlik spor sahası batısı 2+1 havuzlu 165.000 €
7) Alanyum arkasında 2+1 site içi 150.000 €
8) Mahmutlar’da site içi full aktiviteli 3+1 190.000 €
9)Kadıpaşa Mahallesi 8 daireli bina satılık 2.000.000 €
10) Başkent Hastanesi civarı 3+1 (ofis olabilir) 225.000 € 

1) Avsallarda 280 m2 dükkan 390.000 €
2) Çevreyolu kenarı 3 katlı 200 m2 dükkan  230.000 €
3) Atatürk evi arkasında 130 m2  150.000 €
4) 25 mt yol altında Cuma Pazarı civarı 230 m2 500.000 €
5) Cuma Pazarı üstünde 30 m2 100.000 € 

1) Güzelbağ Mahallesi 900 m2 imarlı arsa 1.600.000 TL
2) Alanya Uğrak Mah. 50 dönüm muz ve avakadoluk 2.000.000 €
3) Elikesik Mah. yat limanı civarı 1000 m2 bahçe 125.000 €
4) Oba Stadyum güneyi 1680 m2 350.000 €
5) Bektaş’ta 3260 m2 villalık arsa 1.250.000 €
6) İmamlı’da 8.400 m2 avakado bahçesi 3.500.000 TL
7) Demirtaş’da 450 m2 arsa 1.750.000 TL
8) Güzelbağ’da yayla için imarlı arsa 800 m2 52.000 €

SATILIK ARSALAR

Not: Her bölgede arsa ve dairelerimiz mevcuttur. Alınır – Satılır

Saray Mah. Cangal sokak tansaş doğusu 
Yurdakul apart.no:2

Tel: 519 49 90 Gsm: 0532 242 47 70

SATILIK DAİRELER

SATILIK DÜKKANLAR

KONAK HAN EMLAK

e-mail: konakhanemlakalanya@hotmail.com

www.konakhanemlak.com

30.YILLIK GÜVENIN ADRESİ...



513 73 00

513 96 00

KISA YOLDAN HEDEFE ULAŞTIRIR...
20 Kelime 10 Gün 400 TL - 2x5 günlük 200 TL

2x10 günlük 400 TL - Zayi 100 TL
SERi iLANLAR 9
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ELEMAN ELEMAN ELEMAN ELEMAN

KİRALIK

SATILIK

SATILIK

BİZİMLE ÇALIŞMAK 
İSTER MİSİNİZ?

Bay/bayan lise mezunu 
yeni ekip arkadaşları arıyoruz.

82 SALI PAZARI
Gsm: 0533 155 01 37

ELEMAN
Çarşı lokantası bünyesinde 
12 ay çalışmak üzere komi ve
bulaşıkçı bay bayan alınacaktır 
Gsm: 0538 021 66 86

ELEMAN  
Firmamız bünyesinde 
yetiştirilmek üzere Alanya’da
ikamet eden, Makine teknikeri 
ya da Aotocad bilen bayan 
eleman alınacaktır.

MES-AS ASANSÖR
Adres: Cikcilli Mah. Alaiye
Sitesi B Blok No:9 / ALANYA
Tel: 0242 514 46 19

ELEMAN
Restoranımızda çalışacak 
ön muhasebe personeli 
alınacaktır. Görüşmeler 
yüzyüze yapılacaktır
Gsm: 0536 619 27 70

ELEMAN
Metal işlerinde kaynakçı
aranmaktadır.
Gsm: 0551 674 41 35

ELEMAN
Mahmutlar’da sitemizde
görevlendirilmek üzere kapıcı
aranmaktadır. Müracaatların
şahsen yapılması rica olunur.
Adres: Güllerpınarı Mah. Asım
Tokuş Cad. Kalan Sk. No:21/A
Tel: 0242 511 77 48

ELEMAN
Adalya Kuyum’da çalışacak
tecrübeli satış elemanı 
aranmaktadır.
Adres: 25 mt. yol Havuzbaşı
Apt. No:34
Tel: 0242 511 11 11

ELEMAN
Dinek mevkinde bulunan
SHELL ve PETROL OFİSİ 
benzin istasyonlarımıza 8 saat
vardiyalı çalışacak, akaryakıt
dolum görevlisi arıyoruz. 
20.000 TL MAAŞ + YEMEK 
+ SİGORTA
İLETİŞİM: 0533 309 93 73

ELEMAN
Umut Çamaşır Yıkama 
Fabrikası Bünyesinde 
çalıştırılacak E sınıfı ehliyet
sahibi şoför alımı yapılacak.
Başvurunun bizzat ya da 
telefon ile yapılması 
gerekmektedir
Gsm: 0536 747 12 02

ELEMAN
Turizm sektöründe çalıştırılmak
üzere şoför aranmaktadır.
Gsm: 0 544 884 03 07

ELEMAN
İşletmekte olduğumuz 
Orta Okul Kız Yurduna PDR
mezunu eleman alınacaktır.
İletişim : Mustafa Uslu        
Gsm: 0 (543) 572 72 30

Bay - bayan ön saha çalışma
arkadaşları arıyoruz.

Müracaatların şahsen 
yapılması rica olunur.

ARABALİOĞLU PETROL
Adres: 

Oba Mah. Çevreyolu -
ALANYA

Alanya'nın hacikerimler 
Mahallesi'nde 440 metrekare 
olan köy yerleşim yeri içerisinde
konumu manzara mükemmel
olan duvarı hafriyatı yapılmış
elektrikrigi suyu olan yola sıfır 
yerimiz satılıktır 
İster villa yap ister bungolav yap
tek kuruş masrafı yok.

Gsm: 0539 781 13 14

SATILIK
ÜZÜMLÜ KÖYÜNDE 
1 DÖNÜM TARLA.

Baraj manzaralı. Köy yerleşim
yeri içerisinde. Emsallerinden
oldukça uygun. Gazete özel 
bu ayki net fiyatımız 1.550.000 TL
Araç takası olur.

Gsm: 0 535 876 18 82

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

KATLANIR CAM

ZİP PERDE

BİOCLİMATİC

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

İMALAT VE MONTAJ 
İŞLERİ YAPILIR

 Alüminyum doğrama
 Cam cephe
 Plastik Doğrama
 Kompozit
 Kaynak işleri
imalat ve montajlarınız
yapılır.
Yevmiye veya götürü olarak

Gsm: 0530 785 42 52

Kargıcak Mahallesi'nde 
1+1, 2. kat, sıfır daire, eşyasız, 

full aktiviteli, 
13.500 TL

Obagöl'de 2+1, 105 metrekare,
denize 250 metre, full eşyalı,

havuz, asansör, kamelya, kapalı
otopark, 1. kat, 1 banyo, 2 WC

90.000 Euro
----------------------------------------------

Alanya Adliyesi'ne 300 mt.
mesafede 1+1 ve 2+1 

satılık ofisler

•BAHADIR KONI
•TUNCERLER CONSTRUCTION

Gsm: 0532 113 19 44

BİOCLİMATİK

ÇİFTCAM TWİNMAX

GİYOTİN

TANITIM 
HİZMETLERİ

Sosyal Medya ve 
Dron çekimleriniz için 

bizi arayın...

Profesyonel çekim ve
grafik tasarım. 

Gsm: 0 533 193 86 66 

Fizik Tedavi Danışmanlık
Hizmetlerimiz

ORTOPEDİK REHABİLİTASYON 
-Bel Boyun Kalça ve Diz ağrıları
-Spor Yaralanmaları
-Tetik Parmak
-El Rehabilitasyonu
-Lenf Drenajı 
-Kinesio tape ( kinezyolojik
bantlama)

NÖROLOJİK REHABİLİTASYON 
-MS , Parkinson, Hemipleji  

Not; evde sağlık hizmetleri
(Fizyoterapi) imkanı 
sunulmaktadır. 

KADIN SAĞLIĞI
-Lenfödem
-Üriner İnkontinans (İdrar
kaçırma)
-Fekal İnkontinans (Dışkı
kaçırma) 
-Prolapsus (organ sarkması)
-Pelvik Bölge Ağrısı
-Vajinismus
-Ağrılı Adet Döngüsü
-Klinik Pilates 

FİZİK TEDAVİ & 
REHABİLİTASYON MERKEZİ

FZT. EMİNE NACAR

Gsm : 0532 499 67 46 
0546 787 49 86



513 73 00

513 96 00

KISA YOLDAN HEDEFE ULAŞTIRIR...
20 Kelime 10 Gün 400 TL - 2x5 günlük 200 TL

2x10 günlük 400 TL - Zayi 100 TL
SERi iLANLAR10
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ALANYA GRUP EMLAK - ALÝ ÖZSOY
Adres: OBA MAH. ESKİGAZİPAŞA CAD. 42/Z2 

KOÇTAŞ  CİVARI OBA TAHTAKALE  MARKET KARŞISI
GSM/WatsApp:  +90 532 426 68 24    

1) Bektaş’ta full manzaralı 1700 m2 , %20 - 2 kat imarlı

2) Çıplaklı’da 4 dönüm %20 - 5 kat imarlı

1) Hasbahçe’de 980 m2, %20 - 3 kat imarlı

2) Bektaş’ta 1000 m2, %20 - 2 kat imarlı

3) Çıplaklı’da 686 m2, %20 - 5 kat imarlı

4) Akdam’da 460 m2, müstakil tapulu, köy yerleşim alanı içinde 2.500.000 TL

5) Yenice’de 1070 m2, yolu var, müstakil tapulu 650.000 TL

1) Nüfus Müdürlüğü civarı 3+1 , 3. kat asansörlü 6.000.000 TL

2) Yaşam Hastanesi civarı 3+1 zmin kat 2.600.000 TL

3) Çıplaklı’da sıfır 2+1 jeneratörlü, havuzlu, güney cephe 4.400.000 TL

4) Konaklı’da 2+1, 3.kat ayrı mutfak 2.500.000 TL

KÝRALIK DAÝRELER
1) Atatürk Caddesi Halkbank civarı 2+1, 4.kat asansörlü 15.000 TL

2) Kazımbulut camii civarı 2+1 son kat 12.000 TL

3) Çevre yolunda 70 m2 dükkan 10.000 TL

SATILIK ARSALAR

KAT KARÞILIÐI ARSALAR

Daire-Villa-Arsa-Dükkan-Otel-Alım Satım & Danışmanlık

Şekerhane Mah.Cuma Pazarı Şanlı Apt.No:13/E
Tel & Fax: 0242 513 71 77                   ALANYA

GOLD YAPI EMLAK
İNŞAAT OFİSİ - IMMOBILIEN

goldyapiemlak@gmail.com  -  hasanalituncer@hotmail.com

Hasan Ali TUNCER
0532 409 54 11

Bilal ETYEMEZ
0537 596 55 15

Gayrimenkulleriniz değerinde alınır-satılır

Hasbahçe - Cikcilli - Kestel’de kat karşılığı arsalar

ALANYA BÖLGESİNDE HER TÜRLÜ 
GAYRİMENKUL DEĞERİNDE 

ALINIR, SATILILIR VE KİRALANIR.
***

HAZIR MÜŞTERİLERİMİZ İÇİN
SATILIK KİRALIK GAYRİMENKULLER

ARANMAKTADIR. 

SATILIK DAÝRELER



Corendon Alanyaspor, Ziraat Türkiye Kupası
ilk grup müsabakasında Trabzonspor'a
konuk oluyor. Papara Park Stadı'nda saat
18.00'de oynanacak karşılaşmada 
düdük Atilla Karaoğlan'da olacak.
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PU AN DU RU MU
TA KIM LAR O G B M A Y  P
1.Payallarkonaklı 16 12 1 3 40 22 37
2.1971 Avsallar 16 10 3 3 44 17 33
3.Ant.Özgürlük 16 10 2 4 54 28 32
4.Kargıcakspor 16 6 7 3 30 18 25
5.Mahmutlarspor 16 7 4 5 31 33 25
6.Demirtaşspor 16 7 3 6 34 22 24
7.Gazipaşa Koru 17 7 3 7 45 33 24
8.Serik Cumalı 16 4 4 8 22 31 16
9.Kunduspor 16 3 3 10 20 41 12
10.Kadriyespor 17 0 0 17 7 82 -6

(Kadiyespor'un -6 cezası bulunuyor)

ANTALYA 1. AMATÖE KÜME 
DOĞU GRUBU 17. HAFTA

7 Ocak Pazar
Kadriyespor 0-3 Demirtaşspor
Mahmutlarspor 0-5 Gazipaşa Koru
Kunduspor 2-4 Payallarkonaklı
Kargıcakspor 1-2 1971 Avsallarspor
9 Ocak Perşembe
Serik Cumalı - Ant. Özgürlük

ANTALYA 1. AMATÖE KÜME 
DOĞU GRUBU 17. HAFTA (son)

1971 Avsallarspor - Kadriyespor
Ant. Özgürlük - Mahmutlarspor
Gazipaşa Koru - Kunduspor
Payallarkonaklı - Kargıcakspor
Demirtaşspor - Serik Cumalı

SÜ PER LİG PU AN DU RU MU
TA KIM LAR O G B M A Y  P
1.Galatasaray 17 15 2 0 49 20 47 
2.Fenerbahçe 17 12 3 2 42 16 39
3.Samsunspor 17 9 3 4 31 18 33
4.Eyüpspor 18 8 6 4 29 19 30
5.Göztepe 17 8 4 5 32 23 28
6.Beşiktaş 17 7 6 4 26 19 27
7.Başakşehir 17 7 5 5 28 23 26
8.Gaziantep FK 17 6 4 7 24 26 22
9.Alanyaspor 17 5 6 6 18 20 21
10.Ç.Rizespor 17 6 3 8 17 26 21
11.Antalyaspor 17 6 3 8 21 32 21
12.Kasımpaşa 17 4 9 4 24 25 21
10.Konyaspor 17 5 5 7 19 25 20
14.Trabzonspor 17 4 7 6 25 24 19
15.Sivasspor 17 5 4 8 20 27 19
16.Kayserispor 17 3 7 7 17 33 16
17.Bodrumspor 17 4 3 10 13 23 15
18.Hatayspor 17 1 6 10 16 30 9
19.Adana Demir 17 2 2 13 15 37 5

(Adana Demirspor'un -3 puan cezası vardır)

TRENDYOL SÜPER LİG 19. HAFTA
11 Ocak Cumartesi
Kayserispor 13:30 Samsunspor
Hatayspor 16:00 Ç.Rizespor
Bşiktaş 19:00 Bodrumspor
12 Ocak Pazar
Sivasspor 13:30 Alanyaspor
Trabzonspor 16:00 Antalyaspor
Gaziantep FK 19:00 Adana Demir
Başakşehir 19:00 Galatasaray
13 Ocak Pazartesi
Konyaspor 20:00 Fenerbahçe
Göztepe 20:00 Kasımpaşa
Eyüpspor 00:00 BAY 

GOL KRALLIĞI
Krzysztof Piatek 12 Başakşehir
Simon Banza 11 Trabzonspor
Mame Thiam 10 Eyüpspor
Victor Osimhen 10 Galatasaray
Ciro İmmobile 9 Beşiktaş
Edin Dzeko 9 Fenerbahçe

Ziraat Türkiye Kupası Grup aşa-
ması 1'inci hafta maçları oyna-
nıyor.  Kupada A Grubu'nda yer

alan Corendon Alanyaspor, ilk sınavını

Trabzonspor deplasmanında veriyor. Tu-
runcu yeşilli takım, saat 18.00'de Pa-
papa Park Stadı'nda Karadeniz ekibi
Trabzonspor'a konuk oluyor. Mücade-

lede Atilla Karaoğlan, Furkan Ürün ve
Suat Güz hakem üçlüsü görev yapacak.  
Corendon Alanyaspor, Türkiye Kupa-
sı'nda Trabzonbspor'u yenerek grup mü-

sabakalarına iyi bir başlangıç yapmak is-
tiyor. Trabzonspor ise ligdeki kötü gidi-
şatını kupada alacağı galibiyetle telafi et-
mek istiyor.   Ercan YILDIRIM

Corendon Alanyapsor, Türkiye Kupası'nda kritik öneme sahip maçta Trabzonspor'a konuk oluyor

Alanyaspor Teknik Direktörü Sami 
Uğurlu Lig'de mağlup ettiği Şenol 

Güneş'i bir kez kupada da yenmek istiyor

SMS Grup Efeler Ligi'nin hafta içi me-
saisinde 15'inci hafta müsabakaları
dün (7 Ocak Salı) oynandı. Ligin 2'nci

devresine evindeki Galatasaray yenilgisiyle
başlayan On Hotels Alanya Belediyespor,
15'inci haftada İzmir deplasmanında Altek-
ma ile Vestel Spor Kompeksi Atatürk Voley-
bol Salonu'nda karşı karşıya geldi. 

Mücadeleye ev sahibi ekip Altekma oldukça
hırslı ve istekli bir oyunla başlarken, On Ho-
tels Alanya Belediyespor, vasat bir oyunla baş-
ladı. Altekma ilk seti 25-20 alırken, Alanya
temsilcisi setlerde 1-geriye düştü. İkinci
sette yine Altekma'ya karşı bekleneni vere-
meyen Alanya Belediyespor, bu seti de 25-21
kaybederek iki farklı mağlup duruma geçti.
On Hotels Alanya Belediyespor, 3'üncü sete
iyi başladı ve set boyunca skor üsünlüğünü
koruyarak 18-25 ile skoru 2-1 yaparak farkı
1'e dürşürdü. Alanya temsilcisi 4'üncü sete
de iyi başladı ve skor sütünlüğünü setin son
bölümüne kadar önde götürerek 4 sayılık
avantaj yakaladı. Dördüncü setin son anla-
rında 18-22'den 22-24 geriye düşen Alanya
Belediyespor, beraberlik şansını kullanama-
dı ve bu seti de 25-23 kaybederek mücade-
leden 3-1 mağlup ayrıldı.  Ercan YILDIRIM

3-1FİLE'DE DÜŞÜŞE GEÇTİK
On Hotels Alanya
Belediyespor, İzmir
deplasmanında ligi-
ni en düşük bütçeli
takımı Altekma'ya
3-1 mağlup oldu.

1. Set: 25-20 1-0
2. Set: 25-21 2-0
3. Set: 18-25 2-1
4. Set: 25-23 3-1
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